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       PROCES-VERBAL 

 privind lucrările şedinţei extraordinare  

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată pentru  

data de 29 octombrie 2021, ora 14³º 

Nr. 29  din data de 25.11.2021 

 

 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul Sectorului 

1, prin Dispoziţia nr. 3261/25.10.2021, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. b) din 

Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, coroborat cu art. 133 alin. (2) lit. a) și art.134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și art.135 din 

Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, cu următorul proiect de Ordine de zi: 

1. Descărcarea procesului-verbal al ședinței ordinare din 09.09.2021; 

2. Descărcarea procesului-verbal  al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 

17.09.2021; 

3. Descărcarea procesului-verbal  al ședinței ordinare din data de 23.09.2021; 

4. Descărcarea procesului-verbal  al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 

29.09.2021; 

5. Descărcarea procesului-verbal  al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 

04.10.2021; 

6. Descărcarea procesului-verbal  al ședinței ordinare din data de 11.10.2021; 

7. Descărcarea procesului-verbal  al ședinței ordinare din data de 18.10.2021; 

8. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru o perioadă de 3 luni (K2-

309/25.10.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului și cuantumului burselor de merit, burselor de 

performanță, burselor de studiu și burselor de ajutor social pentru elevii de la cursurile cu 

frecvență din învățământul preuniversitar de stat  Sector 1 pentru semestrul I al anului școlar 

2021-2022  (K2-312/25.10.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
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 Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1) 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia de cultură, învăţământ, sport, mass-media şi culte (C5); 

 

10. Proiect de  hotărâre privind  aprobarea rectificării bugetului general centralizat al 

subdiviziunii administrativ-teritoriale Sectorul 1 al Municipiului Bucuresti pe anul 2021 (K2-

302/12.10.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

11. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 

aproba transmiterea din administrarea Administrației Străzilor în administrarea Consiliului 

Local al Sectorului 1 a Bulevardului Ion Mihalache și a Căii Griviței aflate în proprietatea 

publica a Municipiului București în vederea reabilitării și modernizării (K2-222/26.07.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

12. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al Sectorului 1 în 

Comisiile de evaluare a probei de interviu din cadrul concursului pentru ocuparea funcțiilor de 

director și director adjunct din unitățile de învățământ preunivresitar de stat din Sectorul 1 (K2-

310/25.10.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia de cultură, învăţământ, sport, mass-media şi culte (C5); 

 

13. Proiect de hotărâre privind completarea Anexei nr. 1 a Hotărârii Consiliului Local al 

Sectorului 1 nr. 189/23.09.2021 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al 

Sectorului 1 în Consiliile de Administraţie în unitățile de învăţământ preuniversitar de stat din 

Sectorul 1 (K2-311/25.10.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 



3/60 

 

 Comisii:  

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia de cultură, învăţământ, sport, mass-media şi culte (C5); 

          Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local  s-a realizat în 

scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1 – respectiv de către Serviciul Tehnică 

Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 25.10.2021, invitaţia la şedinţă 

precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin intermediul 

serviciilor de poștă electronică (e-mail), au fost puse la dispoziţia consilierilor locali documentația 

proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi, dovada fiind anexată prezentului document. 

Convocatorul, înregistrat sub nr. 3261/25.10.2021, precum și proiectele de hotărâre puse în dezbatere 

în ședință au fost aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul instituţiei.  

În data de 28.10.2021, conform prevederilor legale aplicabile, s-a transmis către consilierii 

locali suplimentarea ordinii de zi a ședinței extraordinare convocată pentru data de 29.10.2021, precum 

și documentațiile aferente, fiind aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul şi pe site-ul instituţiei.  

 

Ordine de zi suplimentară: 

1. Proiect de  hotărâre privind aprobarea depunerii cererii de finanțare și a devizului general 

estimativ pentru obiectivul de investiții “Extindere reţele publice de apă şi canalizare pe străzi ale 

Sectorului 1 al Municipiului Bucureşti”, de către Sectorul 1 al Municipiului București în cadrul 

Programului Național de Investiții „Anghel Saligny” (K2-317/28.10.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

 La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General 26 de 

consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție, dintre care 5 consilieri au fost prezenți online, 

respectiv domnul  Laurențiu Drăgușin, doamna Iulia-Luminița Halaț, doamna Oana Iacob, doamna 

Otilia Sorete-Arbore și domnul Ned Vicol. Domnul Alev-Burhan Ozata a fost absent  la momentul 

efectuării apelului nominal. 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Bună ziua! Vă rugăm să luați loc! 

Bine ați venit la ședința extraordinară convocată de Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

prin Dispoziția nr. 3261/2021, cu respectarea tuturor procedurilor legale și comunicarea către 

consilierii locali a materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de poștă electronică și prin 

publicarea pe site-ul instituției. La exact un an de la constituirea Consiliului Local și depunerea 

jurământului de către Primarul Sectorului 1 și ținând cont de faptul că mare parte din acest interval de 

timp am participat la activitatea ambelor autorități locale, atât eu, cât și colectivul STLSA  vă 
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mulțumim pentru colaborare. În conformitate cu prevederile art. 243 alin. (1) lit. j) din Ordonanța de 

Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, am să 

efectuez apelul nominal al consilierilor locali, în ordinea alfabetică, după cum urmează: Domnul 

Bârgău Marian-Aurelian! 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău:  Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Caraian Alberto-Iosif!  

Domnul Alberto-Iosif Caraian: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Cășvean Cătălina!  

Doamna Cătălina Cășvean: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă Viorel- Daniel!  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel-Constantin!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu- Președinte de Ședință: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin Laurențiu! 

Domnul Drăgușin Laurențiu!... O să revenim! Domnul Gheorghe Dinu-Nicolae! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Grigorescu Alina-Cristina!  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Halaț Iulia-Luminița! 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Prezent! Mulțumesc!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și noi mulțumim. Doamna Haliț  

Raluca-Nicoleta!  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț: Prezentă!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana! 

Doamna Oana Iacob (online): Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Iordan Florea! Domnul 

Iordan!... Domnul Jurubiță Geanin-Georgian!  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Miloș-Olteanu Iuliana-

Dorina!  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu Andrei-

Cristian! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Prezent!  
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian-Viorel! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev-Burhan! 

Domnul Ozata! Domnul Păiuș Oliver-Leon!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan-Niculae!  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Popa Daniela!  

Doamna Daniela Popa: Prezentă!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Porumb Ramona!  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezentă!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Regalia Ruxandra-

Eugenia!  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Prezentă!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (online): Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Șerban Remus-Cătălin! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Prezen!.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Tudose Cristian-Adrian!  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Țîră Daniel! 

Domnul Daniel Țîră: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned!  

Domnul Ned Vicol (online): Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Revenim domnul Drăgușin 

Laurențiu din online.  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Domnul Drăgușin, îmi cer scuze, intră imediat... îmi cer 

scuze, imediat va fi prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Iordan Florea!  

Domnul Florea Iordan: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata!  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Secretar, nu se transmite ședința pe Facebook. Am deja 

semnalări că nu a apărut nici măcar comunicarea ședinței pe Facebook, iar pe partea cealaltă, pe site-ul 

primăriei, se aude cu întreruperi. Mulțumesc. 
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: O să rog colegii de la IT să facă 

verificările. Mulțumesc. Deci o să revenim. Domnul Drăgușin Laurențiu? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Sărut mâna! Sărut mâna! Scuze! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Nici o problemă. Prezent? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Prezent, prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: În regulă! Mulțumesc! Și domnul 

Ozata, dacă ne aude?!? Vedem la aprobarea ordinii de zi. Având în vedere prezența unui număr de 26 

de consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali în funcție, constat îndeplinite prevederile art. 

137 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a acestei ședințe extraordinare. În 

conformitate cu prevederile art. 138 alin. (15) din Ordonanța de Urgență nr.  57/2019 privind Codul 

administrativ, supun spre aprobare și descărcare, mai întâi, procesul-verbal al ședinței ordinare a 

Consiliului Local Sector 1 din data de 9 septembrie 2021, comunicat către dumneavoastră de la 

secretariat prin poștă electronică. Dacă aveți obiecțiuni sau observații pe marginea acestuia, am să vă 

rog să vi le exprimați, iar dacă nu există o să vă rog să procedăm  la vot. Vă mulțumesc!...Da, vă 

ascult! Aveți obiecțiuni sau observații pe marginea proceselor-verbale? Al celui din 9 septembrie? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Am eu o întrebare general, aș putea spune. Dacă sunt trimise cu o 

zi înainte nu știu cât timp avem ca să le putem analiza? Am putea să le facem tot timpul cu câteva zile 

diferență? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Da, putem încerca. Cu privire la 

celelalte, puteți propune amânarea supunerii la vot pentru o ședință ulterioară. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Deci nu am o problemă cu acestea neapărat, dar zic ca mod de 

lucru pentru că cred că ar fi bine să avem câteva zile să le putem.... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Este normal. Să știți că așa se 

întâmplă de obicei. Acum a fost un volum foarte mare de lucru și s-au strâns procese-verbale ale mai 

multor ședințe, dar dacă apreciați că este nevoie și pentru acestea să amânăm câteva pentru o altă 

ședință putem amâna supunerea la vot și descărcarea lor.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Eu aș prefera de la următoarea ședință. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul consilier, o să vă rog să 

repetați! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Spuneam că eu aș prefera de la următoarea ședință. Doar să existe 

un mod de lucru stabilit între noi toți să avem mai mult timp. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Așa s-a practicat. Este o situație 

excepțională și mulțumim pentru înțelegere. Da, domnul Tudose, nu am auzit. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, am rugămintea ca la punctul de pe ordinea suplimentară 

referitoare la străzi să avem opinia Serviciului Cadastru și să fie prezentă în sală doamna directoare 

Haidemak. Mulțumesc. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Atâta timp cât domnul viceprimar a 

răspuns solicitării dumneavoastră o să transmitem colegei noastre să fie prezentă. Așadar, mai sunt 
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două voturi de exprimat și din online. Domnul Caraian și domnul Chirvasă cum votați pentru 

descărcarea procesului verbal din 9 septembrie? Domnul Drăgușin Laurențiu, sunteți...  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: ...pentru, împotrivă sau vă abțineți?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Halaț Iulia-Luminița?  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! Mulțumesc.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Doamna Iacob Oana? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata? Nu este încă online. 

Doamna Sorete-Arbore Otilia? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore ( vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și domnul Vicol Ned? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Având în vedere faptul că au fost 

exprimate 26 de voturi pentru, procesul-verbal din data de 9 septembrie 2021 a fost aprobat și prin 

urmare descărcat.  

PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI ORDINARE DIN 09.09.2021 A FOST APROBAT CU 

UNANIMITATE DE VOTURI – 26 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Supun aprobării dumneavoastră 

procesul verbal al ședinței extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local din data de 17 

septembrie 2021, comunicat prin poștă electronică de la Serviciul Secretariat. Dacă aveți obiecțiuni cu 

privire la acesta, am să vă rog să vi le exprimați, iar dacă nu există, o să vă rog să procedați la 

exprimarea votului. Cât timp se exprimă votul electronic o să întreb în online. Domnul Drăgușin 

Laurențiu, supunem aprobării descărcarea proceselor-verbale...  

Domnul Laurențiu Drăgușin ( vot online): Pentru! Pentru!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: ...din 17 septembrie. Mulțumim. 

Doamna Halaț Iulia-Luminița? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru, mulțumesc! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned? 
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Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mai sunt pentru votul electronic 7 

voturi nexprimate... Domnul Chirvasă.... Domnul Oianu mai este. Mulțumesc. Cu unanimitate procesul 

verbal din 17 septembrie a fost....  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu- Președinte de Ședință : Cu o abținere.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Cu o abținere, da, corect. Cu 25 de 

voturi pentru și o abținere procesul-verbal din ședința din 17 septembrie a fost aprobat și prin urmare 

descărcat.  

PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI EXTRAORDINARE CONVOCATĂ DE ÎNDATĂ DIN 

17.09.2021 A FOST APROBAT CU 25 DE VOTURI PENTRU ȘI 1 ABȚINERE – 26 de consilieri 

locali prezenți în momentul votului 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Supun aprobării dumneavoastră 

procesul-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local din 23 septembrie 2021 care v-a fost comunicat 

de la Secretariat prin poștă electronică. Aici dacă aveți obiecțiuni sau observații. Dacă nu sunt o să vă 

rugăm să procedați la vot. Mulțumim. Domnul Drăgușin Laurențiu, care este votul dumneavoastră? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumim, doamna Halaț Iulia-

Luminița? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana? 

Doamna Oana Iacob ( vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia?  

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned?  

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Porumb... domnul Ciungu 

și domnul Chirvasă... Cu unanimitate procesul verbal din 23 septembrie 2021 a fost aprobat și prin 

urmare descărcat.  

PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI ORDINARE DIN 23.09.2021 A FOST APROBAT CU 

UNANIMITATE DE VOTURI – 26 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Supun aprobării dumneavoastră 

procesul-verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată a Consiliului Local din data de 29 

septembrie 2021 care v-a fost comunicat de la secretariat prin poștă electronică. De asemenea, dacă cu 

privire la acesta aveți observații sau obiecțiuni, o să vă rog să vi le exprimați, dacă nu să procedăm la 

vot. Mulțumesc. Domnul Drăgușin Laurențiu? 
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Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Halaț Iulia-Luminița?  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! Mulțumesc.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana? Și noi 

mulțumim doamna. 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia?  

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă... domnul 

Iordan... domnul Ciungu... domnul Remus Șerban... pentru descărcarea procesului verbal. Ok, 

mulțumim. Cu unanimitate, procesul-verbal din data de 29 septembrie 2021 a fost aprobat și prin 

urmare descărcat.  

PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI ORDINARE DIN 29.09.2021 A FOST APROBAT CU 

UNANIMITATE DE VOTURI – 26 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Supun aprobării dumneavoastră, 

procesul-verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată a Consiliului Local Sectorului 1 din data 

de 4 octombrie 2021, comunicat de la Secretariat prin poșta electronică. Dacă cu privire la acesta aveți 

obiecțiuni sau observații le așteptăm, dacă nu, să procedăm la vot. Mulțumesc. Din online, domnul 

Drăgușin Laurențiu? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna  Halaț Iulia-Luminița?  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă... domnul 

Podaru... domnul Dinu Gheorghe... domnul Țîră... Mulțumesc. Cu unanimitate, procesul-verbal din 4 

octombrie 2021 a fost aprobat și prin urmare descărcat.  
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PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI EXTRAORDINARE CONVOCATĂ DE ÎNDATĂ DIN 

04.10.2021 A FOST APROBAT CU UNANIMITATE DE VOTURI – 26 de consilieri locali prezenți 

în momentul votului 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Supun aprobării dumneavoastră 

procesul-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local din 11 octombrie 2021, comunicat de la 

Secretariat prin poștă electronică. Dacă cu privire la acesta aveți observații sau obiecțiuni, vă rugăm să 

vi le exprimați. Dacă nu, o să rog colegii să afișeze procedura de vot. Domnul Drăgușin Laurențiu din 

online, așteptăm votul dumneavoastră... 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  ...pentru. Doamna Halaț Iulia-

Luminița? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Oianu... Cu unanimitate, 

procesul-verbal al ședinței ordinare din 11 octombrie 2021 a fost aprobat și prin urmare descărcat.  

PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI  ORDINARE DIN 11.10.2021 A FOST APROBAT CU 

UNANIMITATE DE VOTURI – 26 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: În final procesul-verbal al ședinței 

ordinare a Consiliului Local al Sectorului 1 din data de 18 octombrie 2021, comunicat de la Secretariat 

prin poștă electronică îl supunem aprobării dumneavoastră. Dacă aveți obiecțiuni sau observații o să vă 

rog să le exprimați, dacă nu să procedăm la vot. Domnul Oianu am văzut că apare pe ecran o opțiune 

de luare de cuvânt sau o amânăm? În regulă. Mulțumesc. O să rog colegii să afișeze procedura de vot. 

Și din online domnul Drăgușin Laurențiu? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana? Doamna 

Halaț Luminița? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru! 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumesc. Doamna Sorete-Arbore 

Otilia? 
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Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Caraian și domnul Oianu! 

Și noi gata cu procesul-verbal. Acesta este ultimul de astăzi supus aprobării dumneavoastră. A fost 

aprobat și descărcat cu unanimitate de voturi. Vorbim de procesul-verbal al ședinței ordinare din 18 

octombrie 2021.  

PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI  ORDINARE DIN 18.10.2021 A FOST APROBAT CU 

UNANIMITATE DE VOTURI – 26 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

1. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru o perioadă de 3 luni (K2-

309/25.10.2021- Punctul nr. 8 în proiectul ordinii de zi) 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Având în vedere că a expirat 

mandatul președintelui de ședință al Consiliului Local al Sectorului 1 în data de 26 octombrie, în 

conformitate cu prevederile art. 123 alin. (1) teza finală din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019, vă 

anunțăm că președintele de ședință se alege prin vot deschis, cu majoritate simplă reprezentând 

primul număr natural mai mare decât jumătate din totalul membrilor prezenți. O să vă solicit așadar 

să formulați propuneri în vederea alegerii președintelui de ședință pentru un mandat de trei luni. 

Adresez așadar grupurilor politice rugămintea să formuleze propuneri pentru a le putea supune votului. 

Mulțumesc. Domnul Oliver Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Grupul USR-PLUS nu are propuneri.O să solicit în ordinea ponderii în 

Consiliu Local. Grupul PSD! 

Doamna Daniela Popa: Nu avem propuneri. Mulțumesc.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și noi mulțumim. Grupul PNL! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Grupul PNL îl propune pe domnul Daniel 

Ciungu.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și grupul PMP? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Grupul PMP nu are propuneri. Mulțumesc. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Așadar supunem aprobării 

propunerea ca domnul consilier Ciungu să fie președinte de ședință, pentru un mandat de trei luni. O să 

rog colegii de la tehnic să afișeze procedura de vot. Îmi fac semn că mai durează un minut. Suntem în 

procedura de vot, o să vă rog să vă exprimați votul. Din online, domnul Drăgușin Laurențiu? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Halaț Iulia-Luminița?  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana? 
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Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mai aveam un vot în sală. Chiar 

domnul Ciungu, care într-adevăr nu își poate exprima că este cu privire la dumnealui. Vă mulțumim 

așadar cu 25 de voturi pentru, domnul consilier Ciungu Daniel va fi în continuare președinte de ședință 

pentru un mandat de trei luni.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 25 DE VOTURI PENTRU, 1 CONSILIER LOCAL NU 

ȘI-A EXPRIMAT – 26 consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumesc și, domnule Președinte, 

vă predau lucrările ședinței! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc frumos, doamna Secretar 

General! Mulțumesc, dragi colegi! Aș vrea să spun că, poate deși nu pare, a trecut un an de zile. Fix 

acum un an eram în această sală, depuneam jurământul. O parte dintre noi prima oară. O parte dintre 

noi, nu prima oară. Sper că am lucrat cât am putut de bine pentru cetățeni, că le am apărat interesul. 

Știu sigur că puteam să facem mult mai multe și asta îmi doresc să facem în continuare. Acestea fiind 

spuse aș vrea să trecem la proiectul de ordine de zi. Dacă aveți ceva de spus înainte de ordinea de zi aș 

vrea să, să încercăm să fim un pic mai eficienți cu timpul nostru. Când vorbim de ordinea de zi să 

vorbim specific despre proiectele de pe ordinea de zi, adică dacă vrem să fie mutate sau dacă vrem să 

fie scoase sau lucruri de genul acesta, iar discuțiile pe care le avem pe ordinea de zi să le purtăm la 

proiect în sine. Înainte de acel punct să avem această parte de interpelare a consilierilor către 

administrativ, către executiv. Deci dacă avem această parte, în momentul de față s-au înscris deja la 

cuvânt domnul Oianu, domnul Gheorghe, domnul Popa, nu, doamna Popa, Domnul Tudose și doamna 

Halaț. Da, doamna Popa, cu scuzele de rigoare, într-adevăr. Deci dacă vreți luăm acele puncte acum... 

Da, bun. Domnul Oianu nu dorește acum. Domnul Domnul Tudose, vă rog acum. Doamna Porumb! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: O secundă. Voiam să propun consilierilor 

locali, dacă sunt de acord, ținând cont că astăzi avem pe ordinea de zi două proiecte care presupun un 

vot secret... Va dura foarte mult până și Comisia de numărare va număra. Propunerea mea este să 

votăm ordinea de zi, să facem un schimb, în sensul ca proiectele care necesită vot să fie primele, să 

votăm și de abia ulterior să deschidem luările de cuvânt. E o propunere. Dacă doriți să facem în acest 

fel. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da? Ok. Supun la vot cu ridicare de 

mână vă rog frumos. Cine este pentru? Ok. Cine se abține? Cine este împotrivă? O secundă și doamna 

Secretar General vrea să ne comunice ceva. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Având în vedere prezența în 

sistemul online a majorității membrilor comisiei de validare avem o problemă tehnică, în ceea ce 

privește validarea votului secret. Nu știu dacă se poate ca unul dintre domnii consilieri care sunt în 
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online să poată asigura prezența fizică până la sfârșitul ședinței, în vederea validării numărătorii 

voturilor, ar fi ideal. Dacă putem... dacă nu... Da, vă ascult. Deci vorbim de domnul Ozata, care este 

membru în comisia de validare, vorbim de domnul Drăgușin și de doamna Halaț. Deci eu fac un apel la 

domnii consilieri care sunt în online dacă pot asigura, pentru a putea supune votului astăzi aceste două 

proiecte de hotărâri, solicitate de ISMB și de școli. Dacă nu, ne gândim cum modificăm componența și 

atunci mai aveam timp să lucrăm proiectul de hotărâre și să îl introducem pe ordinea de zi 

suplimentară să modificăm componența comisiei de validare. Sigur. Atunci pregătim un proiect de 

hotărâre de modificare a componenței? Supuneți votului dumneavoastră, această propunere? Poate cu 

vot prin ridicarea mâinii. Vă las pe dumeavoastră. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, deci o întrebare pentru cei din 

online. Domnul Drăgușin sau doamna Halaț puteți ajunge la primărie în curând sau nu? Dacă nu 

trebuie să modificăm componența Comisiei. 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Eu nu pot ajunge, sunt plecată din localitate. Îmi pare foarte 

rău. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Eu am trecut de Comarnic.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. În ce direcție? Că asta e 

important. 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Către nord, către nord că plecai de o oră jumate. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Am înțeles. Atunci trebuie să propună 

acest proiect de modificare a Comisiei de validare... a membrilor comisiei. Cine este pentru? Ok. Cine 

se abține? Cine este împotrivă? Bun, deci în sală avem toate voturile pentru. Întrebăm și online sau... și 

online. Domnul Drăgușin, cum votați? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Pentru, pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Deci avem unanimitate 

pentru a crea un proiect de hotărâre de Consiliu Local pentru modificarea comisiei de validare, 

modificarea membrilor.  
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Propunerea de inițiere a unui proiect de hotărâre cu privire la modificarea comisiei de validare a 

fost aprobată cu unanimitate de voturi (vot prin ridicarea mâinii) – 26 de consilieri locali prezenți în 

momentului votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun. Atunci trebuie să continuăm. 

Votăm ordinea de zi. Zic să intrăm în burse și în ce avem mai departe, până ajungem la aceste proiecte 

și între timp luăm și intervențiile consilierilor locali care doresc să vorbească în acel moment. Haideți 

să votăm ordinea de zi, vă rog frumos. Din online pentru ordinea de zi, domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Mulțumesc frumos. Bun.  

ORDINEA DE ZI A FOST APROBATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – 26 de consilieri locali 

prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Fiind pe ordinea de zi, avem primul 

proiect: 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului și cuantumului burselor de merit, burselor 

de performanță, burselor de studiu și burselor de ajutor social pentru elevii de la cursurile cu 

frecvență din învățământul preuniversitar de stat  Sector 1 pentru semestrul I al anului școlar 

2021-2022 (K2-312/25.10.2021 – punctul 9 în proiectul ordinii de zi) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Proiectul K2-312. Aici dacă sunt 

puncte de vedere sau amendamente vă rog frumos să vă înscrieți la cuvânt. Doamna Porumb! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1:  Bună ziua! Grupul PNL are un 

amendament pe acest proiect și aș dori să îi dau citire. Dacă pot și colegii de la tehnic să îl introducă... 

Mulțumesc! Imediat! Amendamentul nostru se referă practic la mărirea cuantumului pentru burse. 

Nicio bursă nu va fi mai mică decât cea votată în semestrul trecut. Mai ales în contextul actual, ținând 

cont că și școala se desfășoară fie cu vacanțe, fie în sistem online, credem că este important pentru a 

utiliza bursele ca o modalitate de a răsplăti și de a stimula performanțele elevilor. Astfel, din proiectul 

de hotărâre aflat pe ordinea de zi se modifică art. 2 lit. a) și c). O singură rugăminte către colegi! Sunt 

două amendamente. Mulțumesc!  
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Amendamentul nr.1 (nr.94.1/29.10.2021) formulat de grupul PNL la proiectul de hotărâre K2-

312/25.10.2021: Deci: Art. 2 lit. a) și c) se modifică și va avea următorul cuprins:  

"a) Se aprobă cuantumul unei burse de performanță pentru semestrul I al anului școlar 2021-2022, 

după cum urmează: a1) bursele de performanță pentru elevii care au obținut rezultate la etapele 

naționale ale olimpiadelor și concursurilor școlare naționale organizate de Ministerul Educației, 

locul I, bursă 1.000 de lei/olimpic/lună; a2) burse de performanță pentru elevii care au obținut 

rezultate la etapele naționale ale olimpiadelor și concursurilor școlare naționale organizate de 

Ministerul Educației, locul II în cuantum de 800 lei/olimpic/lună; a3) cei care au obținut locul III 

600 lei/lună/elev.  

c) Bursele de performanță pentru elevii care au obținut rezultate la etapele naționale ale 

competițiilor concursurilor cultural-artistice cu caracter sportiv sau cu caracter tehnico-științific la 

nivel național organizate de Ministerul Educației Naționale: c1) locul I bursă în cuantum de 950 

lei/lună /elev; c2) locul II - 750 lei/lună/elev; c3) locul III - 600 de lei/lună/elev".          

Și al doilea amendament: 

Amendamentul nr.2 (nr.94.2/29.10.2021) formulat de grupul PNL la proiectul de hotărâre K2-

312/25.10.2021: Art. 3 se modifică și va avea următorul cuprins:  

"Art. 3. Se aprobă cuantumul burselor de merit pentru semestrul I al anului școlar 2021-2022, după 

cum urmează: a1) burse de merit pentru elevii care au obținut între mediile între 8,50 și 8,99 în 

cuantum de 200 lei/lună/elev; a2) medie între 9 și 9,49 - 300 de lei/lună/elev; a3) bursă de merit 

pentru cei care au obținut medie între 9,50 și 9,99 - 400 de lei/lună/elev; a4) bursă de merit pentru 

cei care au obținut nota 10 în cuantum de 500 de lei/lună/elev.  

b1) Burse de merit pentru elevii care au obținut la etapele județene ale olimpiadelor și concursurilor 

organizate de Ministerul Educației Naționale, locul I bursă în cuantum de 450 lei/lună/elev; b2) 

locul II - 400 de lei/lună/elev; b3) locul III - 350 de lei/lună/elev.  

c) Burse de merit pentru elevii care au obținut la etapele județene ale competițiilor concursurilor 

cultural - artistice cu caracter sportiv sau cu caracter tehnico-științific de nivel național organizate 

de Ministerul Educației Naționale: c1) locul I bursă în cuantum de 450 lei/lună/elev; c2) locul II -  

400 de lei/lună /elev; c3) locul III - 350 lei/lună/elev".  

Mulțumesc mult! Acestea sunt cele două amendamente ale grupului PNL care privesc bursele de 

performanță și bursele de merit. Repet, cea mai mică bursă, este clar, se păstrează la cuantumul de anul 

trecut, unele dintre ele fiind majorate. Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim și noi! A se consemna, 

domnul Ozata s-a alăturat online! Domnul Păiuși? 

Din acest moment sunt prezenți 27 de consilieri locali. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Din partea aparatului de specialitate, 

avem un amendament! Urmare a unor modificări obiective transmise de unitățile de învățământ către 

Direcția de Management Economic ulterior datei depunerii proiectului de hotărâre inițial. Astfel, vă 

solicit aprobarea amendamentului care face referire la articolul nr. 1, care în prezent ne spune: "Se 

aprobă acordarea unui număr total de 21.612 burse de performanță, de merit, de studiu, și de ajutor 

social pentru elevii de la cursurile cu frecvență din învățământul preuniversitar de stat din sectorul 1, 
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București pentru semestrul 1 al anului școlar 2021-2022, conform Anexei care face parte integrantă 

din prezenta hotărâre". Deci se solicită modificarea art. 1 prin acest amendament care va avea 

următorul cuprins:  

Amendamentul nr. 1 (nr.92/29.10.2021) formulat de Primarul Sectorului 1 la proiectul de hotărâre 

K2-312/25.10.2021: "Se aprobă acordarea unui număr total de 21.400 de burse de performanță, de 

merit, de studiu, și de ajutor social pentru elevii de la cursurile cu frecvență din învățământul 

preuniversitar de stat din sectorul 1 pentru semestrul I al anului școlar 2021, conform Anexei care 

face parte integrantă din prezenta hotărâre".  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumesc și eu! Doamna Popa? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Am o rugăminte! Deci să înțeleg că 

amendamentul propus este de modificare a Anexei.. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Corect! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Nu a cuantumului! Că a fost 

formulată o propunere de amendament pe articolul 1, dar este o... Dumneavoastră propuneți o altă 

componentă a articolului 1. Deci nu sunt două propuneri de amendamente cu conținut diferit. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Exact! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Ca să le putem supune aprobării.. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Corect! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Ok! Mulțumesc! 

Doamna Daniela Popa:  Da! Și grupul PSD are un amendament la acest proiect de buget. 

Amendamentul nr. 1 (nr.96/29.10.2021) formulat de grupul consilierilor locali PSD la proiectul de 

hotărâre K2-312/25.10.2021: 

Articolul 5: "Se aprobă cuantumul unei burse sociale diferențiat în funcție de temeiul acordării, astfel 

litera b) 250 de lei/lună/elev, bursă acordată în temeiul articolului 13 litera b) din Ordinul 5576 din 

07.10.2011 privind aprobarea criteriilor generale de acordare a burselor elevilor din învățământul 

preuniversitar de stat, elevii din mediul rural care sunt școlarizați într-o altă localitate, întrucât nu au 

posibilitatea să studieze într-o unitate de învățământ din localitatea de domiciliu”. Noi am propus 

modificarea acestui articol litera b), în sensul să acordăm acestor elevi suma de 400 de lei/lună/elev, 

sumă, repet, pentru elevii din mediul rural care sunt școlarizați într-o altă localitate întrucât nu au 

posibilitatea să studieze într-o unitate de învățământ din localitatea de domiciliu. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Dacă nu mai sunt alte 

puncte de vedere aici sau amendamente, mergem către votul primului amendament! Să vedem cum au 

fost acestea puse de colegi în sistem. Deci avem un amendament de la inițiator, două amendamente de 

la grupul PNL și un amendament de la grupul PSD. 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online):  Aș avea eu o întrebare, dacă se poate! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Vă rugăm, domnul Drăgușin, nu v-am 

auzit foarte bine! 
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Domnul Laurențiu Drăgușin (online):  Aș avea eu o întrebare! S-a intrat în procedură de vot sau..? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Nu încă, nu încă! 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online):  La amendamentele propuse, există vreun calcul cu cât 

afectează bugetul? Avem din partea aparatului Primăriei vreun acord că există acești bani sau că pot fi 

luați din altă parte și se transformă și sunt sau...? Adică e clar că dacă cuantumul burselor a fost 

modificat sunt alte cifre decât ce apare în proiectul care e tot pe ordinea de zi astăzi, rectificarea. Și aș 

vrea să avem o confirmare din partea cuiva reprezentativ din aparatul Primăriei că acești bani există și 

că se poate vota oricare dintre cele două sau trei amendamente despre care s-a vorbit până acum.. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Am înțeles, am înțeles! O rugăm pe 

doamna Secretar General. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Cu privire la întrebarea 

dumneavoastră, avizul Direcției Economice pe aceste amendamente este următorul: "Aprobarea 

Direcției Economice după o analiză economică privind impactul bugetar al acestei creșteri în totalul 

prevederilor bugetare, (disponibilitate)". Aceasta este viza Direcției Economice. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Avem și pe doamna Popa și doamna 

Porumb care doresc să răspundă! 

Doamna Daniela Popa:  Domnul Drăgușin, mai devreme a vorbit și colegul dumneavoastră, domnul 

Păiuși, că oricum se micșorează, s-a redus numărul total de burse acordate de la 20.600 la 20.400. Deci 

asta o dată. Și haideți să fim serioși, chiar nu cred că sărăcim bugetul Consiliului Local și al Primăriei 

Sectorului 1 pentru bursele elevilor. Hai să fim serioși! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Și doamna Porumb? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online):  Eu sunt foarte serios și aș vrea să știu că orice modificare și 

în bugetul de familie, dacă aveți o cheltuială mai mare sau mai mică, trebuie să luați bani și să îi aveți 

mai întâi. Eu n-am pus altă întrebare decât.. Deci cu foarte mare seriozitate am pus această întrebare și 

n-aș vrea să mai îmi puneți la îndoială seriozitatea. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1:  Cred că știm cu toții că din cifrele pe care 

le-am văzut în execuția bugetară dacă pe funcționare nu mai sunt bani pentru burse, fiți sigur că din cei 

95% sume rămase din buget necheltuite, cu siguranță vom găsi bani pentru burse. Și din ce știu eu, așa 

cum a venit un ordin al ministrului, probabil vom vedea dacă cele de performanță se dau sau nu, dar nu 

asta e problema! Tot timpul aud că discutăm aici de bani pentru pentru burse, sunt sau nu sunt? Eu 

revin la întrebarea mea: Dacă aveam 129 de milioane pentru Herăstrău, nu mai găsim 20 pentru 

burse?! Cred că da! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim frumos! Mergem către 

procedura de vot! Haideți să supunem primul amendament la vot, vă rog! Deci votăm primul 

amendament al grupului PNL acum! Domnul Drăgușin, cum votați? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Eu n-am înțeles exact răspunsul de la Economic. Dar 

pentru asta mă abțin. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim frumos! Doamna Halaț? 
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Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online):  Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:   Mulțumim! Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online):  Mă abțin! 

Doamna Oana Iacob (online): S-a auzit?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! S-a auzit, doamna Iacob! 

Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online):  Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online):  Mă abțin! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Încă două voturi în sală... 

un vot... Domnul Gheorghe unde este? Puteți să-l întrebați? A venit și domnul Gheorghe!  Votăm 

primul amendament, domnul Gheorghe! Mulțumim! Deci avem 16 voturi pentru și 11 abțineri. 

Amendamentul a fost aprobat!  

AMENDAMENTUL NR.1 (NR. 94.1/29.10.2021)  FORMULAT DE GRUPUL CONSILIERILOR 

PNL PENTRU PROIECTUL K2- 312 A FOST APROBAT CU 16 VOTURI PENTRU ȘI 11 

ABȚINERI – 27 consilieri locali preznți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mergem către votul celui de-al doilea 

amendament! Deci al doilea amendament este tot al grupului PNL! Domnul Drăgușin, cum votați? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Mă abțin! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online):   Abținere! Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online):   Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online):  Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online):  Abținere!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online):  Mă abțin! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Încă șapte voturi în sală... 

patru... încă două voturi în sală... și încă un vot... Domnul Bârgău! Mulțumim. Avem 17 voturi pentru 

și 10 abțineri! Amendamentul a fost aprobat!  
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AMENDAMENTUL NR. 2 (NR. 94.1/29.10.2021)  FORMULAT DE GRUPUL CONSILIERILOR 

PNL PENTRU PROIECTUL K2-312  A FOST APROBAT CU 17 VOTURI PENTRU ȘI 10 

ABȚINERI – 27 consilieri locali preznți în momentul votului 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe la următorul 

amendament. Acesta este amendamentul inițiatorului. Domnul Drăgușin, cum votați? Nu este domnul 

Drăgușin momentan! Doamna Halaț, cum votați? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online):  Scuze! Despre ce amendament este vorba? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Amendamentul inițiatorului, al 

Primarului! 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Și domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Reîncercăm la domnul 

Drăgușin! Și mai sunt 9 voturi în sală. Bun! Domnul Drăgușin nu s-a întors, deci la acest vot nu-l luăm 

în considerare. Avem 26 de voturi pentru la acest amendament din 26 consilieri care au votat. 

Mulțumim! Amendamentul a fost aprobat!  

AMENDAMENTUL NR. 1 (NR. 92/29.10.2021) FORMULAT DE PRIMARUL SECTORULUI 1  

PENTRU PROIECTUL     K2-312  A FOST APROBAT CU UNANIMITATE DE VOTURI – 26 

consilieri locali preznți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mergem la următorul amendament! 

Urmează amendamentul PSD. Domnul Drăgușin lipsește în continuare. Doamna Iacob? Și revenim la 

doamna Halaț! 

Doamna Oana Iacob (vot online):  Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online):  Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online):  Abținere! Mulțumesc! Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Sorete Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online):  Abținere! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online):   Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Drăgușin, 

amendamentul PSD, cum votați? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Mă abțin! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Mai avem două voturi în 

sală... Încă un vot în sală. Doamna Porumb? Mulțumim! Amendamentul a fost aprobat cu 15 voturi 

pentru și 11 abțineri!  

AMENDAMENTUL  NR. 1 (NR.96/29.10.2021) FORMULAT DE GRUPUL CONSILIERILOR 

PSD  PENTRU PROIECTUL K2-312 A FOST APROBAT CU 15 VOTURI PENTRU ȘI 12 

ABȚINERI– 26 consilieri locali preznți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mergem către votul proiectului în sine: 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului și cuantumului burselor de merit, 

burselor de performanță, burselor de studiu și burselor de ajutor social pentru elevii de la 

cursurile cu frecvență din învățământul preuniversitar de stat  Sector 1 pentru semestrul I 

al anului școlar 2021-2022  (K2-312/25.10.2021 – punctul 9 în proiectul ordinii de zi) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Drăgușin, cum votați 

proiectul?  Domnul Drăgușin? Doamna Halaț? Puteți vota și în sală! Doamna Halaț, cum votați 

proiectul? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online):  Îmi cer scuze, se votează proiectul în integralitate, da? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Da, da!  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online):  Da, mulțumesc! Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online):  Pentru! Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim!  Revenim la domnul 

Drăgușin. Cum votați proiectul? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Eu mă abțin! Mulțumesc! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Mai sunt cinci voturi în 

sală! Domnul Oianu... doamna Porumb... Mulțumim pentru voturile pentru!  Deci avem 26 de voturi 

pentru și o abținere! Proiectul a fost adoptat! Vă mulțumesc!  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ  CU 26 DE VOTURI PENTRU ȘI 1 ABȚINERE – 27 de 

consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Încă așteptăm (neinteligibil)... după cel 

pentru comisia de validare. Bun! Deci urmează proiectul numărul 10: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea rectificării bugetului general centralizat.... Doamna Porumb, din păcate încă așteptăm 

proiectul de... 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Nu este gata încă proiectul! 

Așteptăm și raportul Direcției Juridice. Când este gata proiectul... Acum lucrează colegele mele la 

acesta. Dacă vreți să suspendați pentru nu știu, 10 minute, un sfert de oră ședința, să avem materialele 

și proiectul! Nu știu... cum apreciați... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Deci faceți o propunere, vă rog, dacă 

doriți și supunem la vot. Ok! Deci supun la vot să luăm o pauză de 10 minute... ca să suplimentăm 

ordinea de zi, da... cu proiectul de schimbare a componenței comisiei de verificare a voturilor. 

Se procedează la votul prin ridicarea mâinii pentru propunerea de suspendare  a ședinței pentru 10 

minute 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cine este pentru această pauză? Bun! 

Cine se abține? Cine este împotrivă? Bun! Deci luăm o pauză de 10 minute, vă rog! Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1:  Am și eu o singură întrebare! În comisia 

respectivă n-am trecut și supleanți? N-avem și supleanți? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Nu! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1:  Ar trebui să trecem, că uitați ce pățim! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Exact! Ok! Deci la și 50 vă așteptăm 

înapoi!  

- Pauză - 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Vă rog frumos să... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Se formulează propunerile și 

trecem pe buletin... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Da, v-aș ruga să vă faceți grupurile 

politice și propunerile! O să vă întreb imediat! 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online):  Domnul președinte, dacă îmi permiteți, eu intru într-o zonă 

fără semnal și nu mai pot participa la această ședință! Mă scuzați! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Da, domnul Ozata, tocmai că nu 

sunteți aici trebuie să schimbăm comisia de validare a voturilor și asta urmează să facem acum. 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online):  Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Bun! Haideți să votăm, vă rog, 

suplimentarea ordinii de zi cu acest proiect! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Cu mâna ridicată! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Cu mâna ridicată, pentru că nu îl avem 

înscris în sistem. Și o să-i întreb și pe cei din online. Cine este pentru? Rog colegii din... şi de pe..Bun, 

a venit şi domnul Chirvasă în sală. Doamna Grigorescu nu o văd!  Cine se abține? Nicio abținere în 

sală! Cine este împotrivă? Nimeni împotrivă în sală, dar încă o așteptăm pe doamna Grigorescu. În 

rest, toți au votat pentru în sală. Din online, pentru suplimentarea ordinii de zi cu acest proiect! 

Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Halaţ? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulţumim! Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulţumim! Domnul Ozata?  Nu-l mai 

văd pe domnul Ozata! Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulţumim! Și domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! S-a întors între timp 

doamna Grigorescu. Cum votați pentru? Haideţi să și.. am votat cu ridicarea mâinii! Dacă ridicați, deci 

votați pentru... E butonul din mijloc.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Şi doamna Miloş este în online! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Deci acum puteţi să spuneţi... Doamna 

Miloș, cum votaţi? Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu: Pentru! 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Bun! Şi doamna Miloș şi doamna 

Grigorescu pentru! Mulțumim! Deci avem unanimitate de voturi pentru, singurul absent fiind domnul 

Ozata! A fost aprobată suplimentarea ordinii de zi!  

ORDINEA DE ZI SUPLIMENTARĂ A FOST APROBATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI -    

26 de consilieri locali prezenți în momentul votului 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mergem către proiect în sine.  

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 

279/23.11.2020  privind  alegerea comisiei de validare (K2-318/29.10.2021 – Punctul nr. 2 pe 

ordinea de zi suplimentară) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Grupul USR Plus ce propuneri aveți 

pentru comisia de validare? Vă rugăm să le faceți! Și grupul PSD, grupul PNL, grupul PMP! Ok! 

Domnul Păiuşi, propunerile grupului USR sau propunerea...? Pentru comisia de validare, pe cine 

propuneți?  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Înlocuim 4 membri! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: O secundă... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Pe domnul Remus Şerban! Vă 

mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Bun! Deci grupul USR îl propune pe 

domnul Remus Şerban! Grupul PNL? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1:  Grupul PNL o recomandă pe doamna 

Raluca Haliţ, o propune pe doamna Raluca Haliţ! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Deci grupul PNL pe doamna Raluca 

Haliţ! Grupul PSD? 

Doamna Daniela Popa:  Grupul PSD îl propune pe domnul Iordan Florin! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Grupul PSD pe domnul 

Iordan. Grupul PMP? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău:  Domnule președinte, câți membri erau? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  4 se schimbă! 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău:   4 membri? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Da.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău:  Ok! Îl propun pe subsemnatul, Bârgău Marian! Mulţumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Deci grupul PMP, pe 

domnul Bârgău! 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online):  Îmi cer scuze, domnul președinte, de ce se schimbă patru 

membri? Suntem trei lipsă, eu, domnul Drăgușin și domnul Alev! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Și domnul Dinu Gheorghe va trebui să 

plece online și atunci nu poate să rămână aici în sală. 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online):  Îmi cer scuze! N-am fost atentă! Da, așa este!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Distribuirea buletinelor de vot... 

Le-am completat, colegele mele le multiplică, le distribuim, numărăm voturile, supunem aprobării 

proiectul.  
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- Pauză – 

În sală se distribuie și se numără buletinele de vot. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Au fost exprimate 20 de voturi ale 

consilierilor prezenți. Votul exprimat fiind astfel:  

- domnul Remus Cătălin-Şerban: 18 voturi pentru, 2 împotrivă;  

- doamna Raluca-Nicoleta Haliţ: 20 de voturi pentru;  

- domnul Florea Iordan: 19 voturi pentru, 1 împotrivă;  

- domnul Marian-Aurelian Bârgău: 19 voturi pentru, 1 împotrivă. Acesta este rezultatul votului! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Supunem la vot proiectul 

în integralitate cu noua componență sau suplimentarea celor patru membri din comisia de validare, al 

cincilea rămânând acolo!  Domnul Tudose, pe acest subiect, vă rog! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose:  Doar pentru această şedință, da? Sau...? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Nu, nu, nu! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose:  E schimbare...? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  S-a schimbat... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose:  Bine! Ok, ok! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Este o modificare a hotărârii... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose:  Ok. Ok! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  ...iniţiale, da? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose:  Ok! Asta am vrut să întreb, dacă e valabilă doar pentru şedinţa 

asta... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Deci aceasta va rămâne 

componența!  

Domnul Cristian-Adrian Tudose:  Ok! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Îndrăznesc să cred că dacă la un 

moment dat colegii nu vor mai dori să fie în comisia de validare, probabil mai facem încă un astfel de 

proiect fără probleme. Bun! Haideți să mergem... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Se pot schimba multe. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Binenţeles. Bun. Haideți să mergem la 

vot vă rog. Colegii din online cum votați proiectul? Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu  Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu... Nu, 

sunteți aici. Doamna Halaţ? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online):  Pentru! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am scris eu pe linia greșită aici. 

Doamna Iacob? A rectificat? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulţumim. Domnul Ozata? Nu sunteți. 

Doamna Sorete-Arbore?  

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (online):  Eu nu am înțeles pentru ce votăm.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Proiectul în sine acum. Comisia de 

validare a votului, modificarea sa, a componenței. 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Bun, pentru cei din sală cu 

mâna ridicată vom vota, nefiind în sistem. Cine este pentru? Bun. Cine se abține? Nimeni. Cine este 

împotrivă? Nimeni. Mulțumim. Cu unanimitate de voturi prezente în sală și online ”pentru” proiectul a 

fost aprobat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – 26 de consilieri locali 

prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Avem acum comisia de validare. Aș 

vrea, drept urmare, să supun votului Consiliului modificarea ordinii din ordinea de zi, să trecem acum 

să aducem înainte proiectele numărul 12, respectiv 13. Da. Deci le aducem înaintea proiectelor 10 și 11 

venim cu 12 și 13. Cine este pentru? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Votăm și online pentru... din online? 

Bun. Domnul Drăgușin?  

Domnul Laurențiu  Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim. Doamna Halaţ?  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Miloș-Olteanu? Doamna 

Miloș-Olteanu? Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot  online):  Pentru!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online):  Pentru! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu, 

ne auziți? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Da, îmi cer scuze. Ce anume se votează? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Ne auziți, doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Mă auziți? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online):  Îmi cer scuze. Puteți să-mi spuneți ce anume se 

votează? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mutăm proiectele 12 și 13 înaintea 

proiectelor 10 și 11. 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Da, sigur, sigur, pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Deci, cu unanimitate de 

voturi  pentru a consilierilor prezenți mutarea a fost aprobată.  

Propunerea ca proiectele de la punctele 12 și 13 de pe ordinea de zi să fie dezbătute înaintea 

punctului 10 a fost aprobată cu unanimitate de voturi – 26 consilieri locali prezenți în momentul 

votului. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun. O să citesc proiectul și o să fie un 

mic amendament acolo. Deci proiectul numărul 12: Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentanților Consiliului Local al Sectorului 1 în Comisiile de evaluare a probei de interviu din 

cadrul concursului pentru ocuparea funcțiilor de director și director adjunct din unitățile de 

învățământ preuniversitar de stat din Sectorul 1(K2-310/25.10.2021- punctul 12 în proiectul ordinii 

de zi)  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici avem un amendament înțeleg, s-a 

greșit, într-un loc s-au scris 78 în loc de 79 de unități și trebuie să rectificăm acest lucru. Va citi 

domnul Păiuși din partea inițiatorului. Și înțeleg că nu am avea reprezentanți peste tot. Nu știu aici 

dacă ați discutat și ați predat la Secretariat pentru toate instituțiile.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Da, având în vedere că un grup 

politic a prezentat propuneri în timpul ședinței, buletinele de vot pregătite vor trebui completate. Deci 

va mai dura... O completare cu 78 de poziții. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Asta e o glumă sau cum? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Nu este o glumă. În acest moment, 

în timpul ședinței au fost prezentate propunerile și în mod normal...  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Doamne ferește!... Ce anume ?  

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Dacă îmi permiteți... dacă îmi 

permiteți... pentru cele două proiecte de hotărâri nu s-au formulat până în momentul acesta propuneri 
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decât din partea a trei grupuri politice. Acum s-a mai depus pentru proiectul privind desemnarea 

reprezentanților în comisiile de concurs. Întrebarea mea este dacă sunt reprezentanți și pentru CA-uri, 

ca să completăm acum buletinele. Dacă mai sunt propuneri și la proiectul cu CA-urile, față de ceea ce 

am primit până până astăzi la secretariat... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Vreau să vă spun că mă simt nedreptățită. În  februarie  când  

s-au făcut nominalizările pentru C.A.-uri, în timpul ședinței am spus că vreau acolo și acolo și nu mi-a 

luat nimeni în considerare propunerea. Și acuma în timpul ședinței venim? Aduceți-vă aminte că așa a 

fost. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun. Într-un fel sau altul prin aceste 

modificări ne tot dăm seama că nu suntem pregătiți. Deci până una alta tot la proiectul numărul 10 

vom reveni, așteptăm la proiectele 12 și 13 să refacă buletinele de vot. Da, așa este... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia:  Deci am făcut pauză degeaba... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu, asta vreau să spun. Nu am făcut 

neaparat pauză degeaba pentru că erau necesare aceste modificări până la urmă, dar am aflat în cursul 

lor... Bun, haideți să mergem la proiectul nr.10: 

 

4. Proiect de  hotărâre privind  aprobarea rectificării bugetului general centralizat al 

subdiviziunii administrativ-teritoriale Sectorul 1 al Municipiului Bucuresti pe anul 2021 (K2-

302/12.10.2021- proiectul nr. 10 în proiectul ordinii de zi) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă aveți puncte de vedere pe 

acest proiect, după aceea vom prezenta și amendamentele... 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Aș dori să iau și eu cuvântul, domnul președinte! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Doamna Halaț ne-a spus dinainte. 

S-au înscris la cuvânt domnul Oianu, domnul Gheorghe, doamna Popa, domnul Tudose... Nu știu dacă 

era pe acest punct de vedere sau nu... Și doamna Halaț. Începem cu domnul Oianu! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (online): Mă scuzați, domnule președinte, și eu după doamna Halaț, 

vă rog! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Imediat, imediat! Vă rog, acum! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mă auziți? Eu aș vrea să îmi amân luarea la cuvânt pentru mai târziu 

dacă se poate, să îmi păstrez locul totuși. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Domnul Gheorghe! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da. Eu o sa țin foarte scurt discursul, pentru că aș fi vrut să schimb 

două vorbe cu doamna Primar. Poate când apare. Am o veste pentru toți colegii. Doar ce ne-a fost 

aprobată în Consiliul General înțelegerea cu Termoenergetica, prin care putem să ne branșăm boilerele 

în Cartierul Aviației. Deci vom putea da drumul la o încălzire alternativă pentru locuitorii din Aviației. 

În sfârșit, a trecut o lună de când am votat acel proiect. Acum poate primăria să dea drumul la partea 

de selectare sau de licitație pentru selectarea unui furnizor pentru aceste soluții alternative de încălzire. 

Referitor la buget, noi rămânem consecvenți cu dorința noastră de a da bani la centrul de vaccinare de 

la Romexpo. Până când doamna Primar nu va da drumul la proiectele PNL, cum am și discutat, sunt 
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proiecte votate și trecute prin Consiliu, nu dorim să votăm altceva. Însă astăzi ne vom asigura, cel 

puțin prin amendamentele pe care le aducem, că se plătesc salariile și costurile cu centrul de vaccinare 

de la Romexpo. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Da. Așadar sărbătorim un an de mandat de prăpăd și de pârjol prin absența 

doamnei primar. Of, Doamne!... Eu tot de acest aspect voiam să vorbesc, da, că luni este 1 noiembrie 

și CET Grivița încă nu a pornit. Da, de acord și cu acele boilere, pompe, ce sunt, pentru zona Aviației, 

dar sunt o soluție, cum să zic, așa de... avarie. De ce nu, prin acest CET al nostru, prin CET Grivița, 

mai putem să facem încă un CET în zona Aviației, să aibă și cetățenii de acolo căldură și apă caldă tot 

timpul. CET-ul are acționar 99% Consiliul Local și 1% ADP, deci noi suntem responsabili pentru ce se 

întâmplă.... Cei din AGA sunt reprezentanții noștri în acest CET și trebuie de urgență să repartizăm 

capitalul de lucru de 10 milioane pentru CET Grivița, ca să poată să pornească săptămâna viitoare și, 

bineînțeles, cele 25 de milioane pentru terminarea investiției. ANRE a reglementat prețurile și 

săptămâna viitoare CET-ul trebuie să pornească... De la doi reprezentanți în AGA am ajuns la 3. A 

introdus în Consiliul de Administrație format din trei persoane, probabil cu salarii mari, da? Deși CET 

Grivița este un SRL nu un SA și conform legii nu are voie să facă așa ceva, doamna Primar.... Și mai 

ales că dânsa a spus că eficientizează....din contră, sunt mai mulți bani de plătit. Vreți să dați CET la 

Termoenergetica? Şi CET-ul, care în afara acestei investiții, nu a cerut până acum niciun ban de la noi, 

din contră, s-au întors toți banii pe care i-am dat acolo? Vreți să o dați o societate care e pe picioarele 

ei unei societăți care are pierderi de 140 de milioane anual și care nu e în stare să își plătească datoriile 

către CET? Încă mai are 10 milioane datorie, domnul Drăgușin poate mă corectaţi... CET are în 

prezent capitalul de 68 de milioane din banii cetățenilor Sectorului 1. Cu acești bani, pentru finalizarea 

investiției, vom ajunge spre 100 de milioane și dumneavoastră vreți să dați acest bun al locuitorilor 

Sectorului 1 la Termoenergetica. Când săptămâna trecută domnul Crețu, domnul director 

Termoenergetica, le-a spus așa, cu nonșalanță, bucureștenilor, să-și pună boilere. Asta e competență? 

Mai bine și-ar da demisia domnul Crețu. Nu putem înțelege de ce dacă avem unul din cele mai 

moderne CET-uri din țară, din România, nu ne folosim de această situație şi-i tot amăgiți pe locuitorii 

din Aviației, ca și pe toți ceilalți, când soluția este la îndemână și e clară, solicitați de la Capitală 

rețeaua de distribuție, mai facem un CET în Aviației și am rezolva problema apei calde și a căldurii. 

Nu toate manipulările astea de pe Facebook... Și apropos, nu știu dacă știți cu toții, dar CET Grivița 

produce și energie electrică, iar Termoenergetica nu are atribuții pentru așa ceva... Singurul lucru pe 

care l-am observat până acum sunt, da, sunt doar aceste minciunele de pe fFcebook... Haideți să nu mai 

mințim locuitorii din Aviației, că ei suferă cel mai mult acum din Sectorul 1. Știm cu toții problemele 

de acolo. Haideți să facem ceva! Și apropos de buget. Da, noi avem aceste două amendamente pe care 

le voi da citire, nu știu acum, domnule președinte? Sau.... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Nu,după...  

Doamna Daniela Popa: Ok...da... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: După luările de cuvânt citim 

amendamentele în ordine. 

Doamna Daniela Popa: Ok şi o să mai completez acolo când vom citi amendamentele. Mulţumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc frumos. Doamna Popa, 

întâmplarea face că am citit și eu declarațiile domnului Crețu, mi se pare că au fost scoase din context 
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cu totul. Dânsul bineînțeles că nu îndruma la așa ceva. Dânsul a fost întrebat cum e la dânsul acasă și a 

spus că este în aceeași situație ca toți bucureștenii, din păcate, și că a trebuit să-și ia și el un boiler 

acasă ca să aibă și el apă caldă. N-a recomandat altceva, a spus în ce situație se află dânsul, atâta tot. În 

rest, dânsul să știți că s-a luptat și va aduce fonduri europene undeva la 200 de milioane pentru 

repararea țevilor. V-aș spune de asemenea că administrația Firea este cea care a adus această companie 

Termoenergetica și pe cea anterioară RADET în stare de faliment. Ca să să vedem unde suntem. Asta 

este realitatea. 

Domnul Laurențiu  Drăgușin (online): Dacă se poate aș avea şi eu ceva de spus. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Drăgușin, ați fost menționat 

într-adevăr de doamna Popa. Dacă doriți un drept la replică aici, dacă nu avem o altă ordine de luat 

cuvântul. Cum.... 

Domnul Laurențiu  Drăgușin (online): Era legat de subiectul ridicat de doamna Popa, nu neapărat că 

e drept la replică. Noi tot timpul suntem sub atac, nu vrem să ne apărăm, vrem să spunem lucrurilor pe 

nume așa cum sunt. Şi de aceea, dacă mi se permite, o să vă spun câteva lucruri reale, corecte și așa 

cum sunt, nimic altceva. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rog cât mai scurt şi să închidem 

subiectul acesta. 

Domnul Laurențiu  Drăgușin (online): Cât mai scurt. Capitalul social este deținut de Consiliul Local 

în proporție de 99,99 la sută, ADP-ul nu are 1% sută, are 0,01 la sută. Prima corecție. A doua: până în 

prezent, adică până la data de 1 noiembrie, din diferențele de preț de agent termic furnizat și de 

creșterea prețului de gaz, în momentul de față, CET-ul are deja un minus de vreo patru milioane și 

ceva, numai din diferența aceasta de preț. Într-adevăr a apărut noul preț al ANRE, încă nu pot fi făcute 

calculele exacte, care va fi suma pierderilor pentru cele două luni pe care le avem în față, adică 

noiembrie și decembrie la o funcționare normală a CET-ului, pentru că încă mai este nevoie de o 

reglementare care să vadă dacă și cât este cuantumul pentru care va fi compensată această pierdere, dar 

estimarea actuală a celor de la CET este că până spre sfârșitul anului vom mai produce încă vreo 12 

milioane pierderi, dacă rămân tarifele actuale. Sigur, dacă vor fi modificate, probabil că această 

pierdere va fi mai redusă. De aceea eu aș fi vrut oricum să ridic problema CET și să o avem în vedere 

pentru proxima ședință a consiliului local. Având în vedere că bugetul de venituri și cheltuieli pentru 

care s-a făcut atâta tapaj că a ajuns târziu spre aprobare în Consiliul Local, am vrea ca la proxima 

ședință a Consiliului Local să putem prezenta exact situația bugetului de venituri și cheltuieli la zi, 

pentru că săptămâna viitoare urmează să aibă loc o ședință reunită a AGA - Consiliul de Administrație 

care va aproba noul buget de venituri și cheltuieli și, de aceea, eu vă propun să discutăm pe marginea 

acestui buget de venituri și cheltuieli la următoarea ședință de Consiliu Local. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulţumesc, frumos domnul Drăguşin! 

Domnul Laurențiu  Drăgușin (online): În ceea ce privește situația preluării CET de către o companie 

pe care nici nu aș vrea să o mai numesc, pentru că este o companie falimentară de foarte mulți ani de 

când s-au perindat la primărie foarte mulți primari. Estimarea mea este că indiferent cât de multe 

fonduri europene vor fi, logica de funcționare a sistemului de distribuție a încălzirii în București, având 

în vedere marile lacune în ceea ce privește rețeaua primară, în special și apoi, evident, rețeaua 

secundară de distribuție, după părerea mea ar necesita o discuție mai profundă îndreptată nu către 

trecut, pentru că trecutul reprezenta și știm de unde am venit, dintr-un sistem centralizat în care o 



30/60 

 

persoană avea dreptul să trimită banii unde voia ea şi să compenseze diferențele de prețuri din 

București. Părerea mea este că acest sistem nu poate merge la infinit și știm cât de mult pierde apă 

fierbinte care înmagazinează o mulțime de energie și de bani, Bucureștiul în momentul de față, ci ar 

trebui să ne uităm la viitor să gândim în afara cutiei și în afara a ce știm în momentul de față, să ne 

gândim la un sistem care, evident se apropie de propunerea pe care a zis-o doamna Popa și anume 

poate ca să regândim sistemul, astfel încât centrale mai mici, mai moderne... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulţumim, domnul Drăguşin! Haideţi 

să... 

Domnul Laurențiu  Drăgușin (online): ...și mai uşor de întreținut pentru propriile rețele către 

cetățeni, pentru ca pierderile să fie mai mici, să nu mai fie nevoie de compensări de miliarde de la 

bugete naționale sau din alte părți şi ca sistemul să fie pus la punct. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa este, dar nu.. 

Domnul Laurențiu  Drăgușin (online):  Eu am terminat. Mulţumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Mulţumim, domnul 

Drăgușin! Doamna Popa, vă rog foarte scurt, dreptul la replică. 

Doamna Daniela Popa: Câteva secunde. Da, domnul Drăgușin, mă bucur că am fost de acord aici, dar 

astăzi primarul dumneavoastră, Nicușor Dan, a declarat și citez, ”că este foarte favorabil” preluării 

CET Grivița. Da? Așa și.... 

Domnul Laurențiu  Drăgușin (online): Dar să ştiţi că  nu e primarul meu. Nu vă supăraţi, dar nu este 

primarul meu, adică este primarul nostru al tuturor, că ne place sau că nu ne place.... 

Doamna Daniela Popa: E primarul dumneavoastră, da, da, al celor care l-au votat, iar să nu uitați că, 

stimați colegi și RADET ul și acum Termoenergetica de zece ani de zile e sub conducere PNL. Așa că 

vă rog frumos. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok, interesant, nu? Nu știam că finii 

doamnei Firea sunt la...  Eu cred că sunt de la PSD. Da, am înțeles. Cred că avem realități diferite la 

acest punct. Bun, domnul Tudose, după aceea doamna Halaţ, după aceea revenim la ordinea din sală. 

Aș vrea să vă spun înainte încă două vești bune. În Consiliul General a trecut astăzi, în sfârșit, și 

proiectul Promenadei verzi și proiectul radialelor, inclusiv pentru zona de nord a Sectorului 1. Cred că 

e o veste foarte bună pentru toți cetățenii Sectorului 1. Domnul Tudose, vă rog! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, eu din păcate o să încep cu o veste proastă raportat la ceea ce 

tocmai aţi spus, Consiliul General ne-a respins solicitarea făcută prin hotărârea de Consiliu, pentru 

împădurirea celor 11 hectare alipite de groapa Iridex. Noaptea trecută a apărut deja pe toate știrile, a 

existat un episod de poluare masivă în tot nordul Capitalei. Acest episod de poluare masivă cu 

hidrogen sulfurat, mai puțin decât cu PM-uri, așa cum se tot vehiculează, este rezultatul și ceea ce spun 

poate se regăsește  şi în procesul-verbal întocmit de Garda de Mediu, obligaţiei operatorului 

depozitului de deșeuri Iridex, gropii de gunoi Iridex, de a continua forarea acelor puțuri de captare a 

gazului de depozit și de o săptămână de când există o foreză pe care oricine trece în zona de centură și 

capătul Chitilei o poate vedea cocoțată sus pe muntele de gunoi, acea foreză face aceste foraje de 

captare și între timp ne mai gazează și pe noi. Important este că ceea ce v-am transmis și ceea ce am 

militat în mod repetat în acest Consiliu, legat de partea constituirii ADI-ului cu capitala și votului pe 
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care noi l-am dat pe încredere către capitală, s-a confirmat și Primăria Capitalei, prin refuzul 

transferului celor 11 hectare pe care doream să le împădurim, ne şi răspunde ceea ce dorește să facă cu 

ele - managementul deșeurilor. Pentru naivi traduc, ca să fie foarte clar, incinerator sau groapă de 

gunoi. Când se vor realiza aceste facilități  ale managementului deșeurilor pe cele 11 hectare, poluarea 

de noaptea trecută va deveni o obișnuință. Cetățenii trebuie să știe că cei care au votat pentru 

constituirea ADI-lui vor purta această responsabilitate pe următorii treizeci de ani, să știe cui datorăm 

extinderea gropii de gunoi sau incineratorului în Sectorul 1. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Deși nu este pe ordinea de 

zi, știu, acest subiect este foarte important mai ales pentru toți cei care locuim în Sectorul 1. Am simțit 

cu toții serile trecute lucrul despre care vorbește domnul Tudose. Doamna Halaţ, vă rog din online! 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Vă mulțumesc foarte mult, domnule președinte și cu această 

ocazie aș dori să-mi cer scuze tuturor colegilor pentru absența mea din sală astăzi. Vă asigur că este pe 

deplin justificată, dar totuși îmi cer scuze pentru că așa este normal. În legătură cu rectificarea bugetară 

și fondurile care trebuie alocate pentru școli, ar trebui să știm că sunt mulți copii din Sectorul 1, care 

dacă ar fi la școală ar sta în frig. Dau doar câteva exemple: Liceul Ion Neculce unde învață 36 de clase 

și Grădinița Școlii Sfinții Voievozi. Din fericire sau din nefericire s-a găsit o soluție la nivel național, 

vacanță de două săptămâni până în noiembrie și apoi nu se știe ce va mai fi, dar, urmând același model, 

Primăria Sectorului 1 nu poate închide centrul de vaccinare de la Romexpo în valul patru al pandemiei 

cu 18.000 de cazuri noi pe zi. Dimpotrivă, va organiza o campanie de informare a populației și două 

echipe mobile în cadrul centrului de vaccinare Romexpo. Menționez că cele două echipe mobile vor 

funcționa cu personalul medical din cadrul Complexului Multifuncțional Caraiman, unitate aflată în 

subordinea Primăriei Sector 1, conform Ordinului ministrului sănătății nr. 2171/21.12.2020 pentru 

stabilirea normelor privind autorizarea, organizarea și funcționarea centrelor de vaccinare împotriva 

Covid 19. Și câteva date: în timpul maratonului de vaccinare din weekend-ul trecut s-au vaccinat 

aproximativ 8.000 de oameni, iar în total la Centrul de vaccinare de la Romexpo au fost administrate 

aproximativ 290.000 de doze. Vă mulțumesc foarte mult. 

Domnul Laurențiu  Drăgușin (online): Am și eu o replică la domnul consilier Tudose, dacă se poate. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Drăgușin, vă rog dacă puteți 

în...secunde, haideţi! 

Domnul Laurențiu  Drăgușin (online): Domnul consilier, v-am înțeles. Lupta dumneavoastră este și 

lupta noastră, să știți. Ceea ce spune Primăria Capitalei prin adresa respectivă, spune doar că există o.. 

HG și îl știți și dumneavoastră foarte bine că ni l-ați spus dăţile trecute, nr. 954, care prevede așa ceva. 

Într-adevăr prevede teritoriul respectiv a fost luat pentru a face așa ceva. Asta nu ne împiedică să ne 

ducem în continuare, să spunem opoziția la acest proiect, chiar dacă suntem în ADI, da? Şi 

dumnevoastră înţeleg că contestaţi în continuare participarea noastră la ADI, dar eu cred că ADI-ul 

este o foarte bună platformă prin care putem să aducem o schimbare și cel puțin, dacă nu reușim să 

schimbăm hotărârea de guvern cu o altă hotărâre prin care să o anulăm sau să găsim o altă justificare, 

cel puțin în cadrul ADI există încă un sector, cred că sectorul 6, care suferă la fel de mult ca și noi din 

punct de vedere al calității aerului produs de deșeurile de la Iridex, care va vota împotriva unui astfel 

de sistem şi împotriva dezvoltării unei stații de sortare sau a extinderii gropii de gunoi. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim, domnule Drăgușin, cred că 

și consilierii locali și-au făcut părerea cunoscută că nu vrem să avem alte gropi de gunoi în Sectorul 1. 



32/60 

 

Bun. Dacă mai aveți.... Vă rog să fiți un pic atenți, dacă mai aveți puncte de vedere pe subiect sau 

întrebări înainte de a trece la citirea amendamentelor. Pentru că mai sunteți înscriși la cuvânt, de asta 

vă și întreb. Domnul Podaru, domnul Gheorghe.. Bun, domnul Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru:  Da, ședința are trei puncte, revin din nou cu rugămintea, am discutat 

și cu colegii mei anterior și cu doamna Ramona Porumb, să terminăm cât mai repede. Este un sfârșit de 

săptămână, o perioadă complicată, grea pentru toată lumea, haideți să votăm. Mulțumesc mult de tot.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, mulţumim...și domnul 

Gheorghe. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da. Deși doamna Primar nu este, vreau să fie comunicat doamnei 

Primar....da, staţi să mă audă doamna Raportaru sau doamna Ionescu. Când revine la birou... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Raportaru nu este, doamna 

Ionescu revine imediat. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamna Ionescu, aș vrea să-i comunicăm doamnei Primar, nu știu  

dacă în scris sau în urma ședinței de astăzi, că nu a respectat art. 226 alin. (4) din Codul Administrativ. 

De ce spun asta? Pentru că am avut mai multe interpelări în ședința trecută și acum două ședințe și 

acum trei ședințe, iar Primăria ar fi obligată, conform acestui articol, să îmi răspundă până la 

următoarea ședință. Nu am primit răspunsul la toate interpelările făcute. Și întrebarea este dacă mă 

puteți ajuta să facem și o adresă la Prefectură, pentru a anunța acest aspect? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Am, am reținut și am notat 

solicitarea dumneavoastră și o să vă răspundem până la ședința următoare. O să solicităm un punct de 

vedere cu privire la aspectul pe care l-ați sesizat. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Către Prefectură, da? Mulțumesc. Și vreau să îi transmitem și 

doamnei Primar, că poate nu știe prevederea aceasta legală și ar fi bine să fie informată și dumneaei. 

Adică, în afară de respectul față de consilierii locali și față de instituția Consiliului, cred că este vorba 

și despre legislație. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Mergem către citirea 

amendamentelor atunci. Doamna Secretar, vă rog! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Aș vrea să fac următoarea mențiune.  

Având în vedere că amendamentele au fost depuse în cursul acestei zile, sunt modificări ale mai multor 

categorii de cheltuieli și venituri. O analiză vom face după aprobarea, după încheierea ședinței. Deci în 

intervalul până la comunicarea hotărârii către Prefectură.  Și aș dori... Nu știm, nu ne este clar. De-asta 

l-am rugat pe colegul meu să vină în sală, să facă o analiză. Dacă cumva în amendamentele propuse și 

înregistrate, în ordinea în care au fost înregistrate, s-au propus modificări ale acelorași capitole. Pentru 

că, în această ipoteză, cele care au fost aprobate, următoarele pe același articol cu un conținut diferit se 

consideră a fi respinse. Asta vroiam să știți. Și vom face analiza după ședință, că este imposibil în acest 

moment, colegul meu nu îmi poate confirma pe loc dacă toate amendamentele sunt... se referă la 

poziții diferite în structura bugetară sau sunt și suprapuneri, pentru a verifica ordinea înregistrării. 

Așadar, le votați pe toate îmi imaginez și vom face noi o analiză ulterioară. Asta țineam să vă spun! 

Exact. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Mulțumim. Domnul 

Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Da mulțumesc. Sunt amendamente ale 

aparatului de specialitate. Eu vă spun întâi motivația, ca să fie foarte clar pentru toată lumea, că apoi 

sunt un pic mai complexe și vreau să știți pentru ce... oricum avem motivația. Deci la primul 

amendament, e amendamentul nr. 87, amendament propus la proiectul de hotărâre K2-302 din 12 

octombrie. Îl citesc o singură dată, nu mai revin. Este vorba de o sumă de 25.000 lei care reprezintă 

contravaloarea a două pompe de căldură pentru imobile din Bulevardul Banu Manta și Piața Amzei nr. 

13. Deci sunt două pompe de căldură în valoare 25.000.  

 

Amendamentul nr. 1 (nr. 87/27.10.2021) al Primarului Sectorului 1: 

Se modifică art. 2 alin. (1)-2 prin care: ”Se aprobă cheltuielile capitolului 51.02 - Autorități executive 

Sectorul 1 al Municipiului București în sumă de 65.947 mii lei, conform Anexei 1.2.1.1.1, din care - 

secțiunea de dezvoltare este de 6.000.000. Acesta se modifică astfel:  

”Capitolul 51.02.01.03 - Autorități executive Sector 1 al Municipiului București se modifică prin 

majorarea secțiunii de dezvoltare cu 25.000 lei, devenind 6.088 mii lei”.  

 

Art.2:  Se aprobă cheltuielile capitolul 84.02.03.03 - Alte cheltuieli din domeniul transporturilor -

parcaje cu suma de 813.000 lei, conform Anexei 1.2.1.12.3, din care: - secțiunea de dezvoltare este de 

813 mii lei. Se modifică acest articol: 

”Capitolul 84.02 – Transporturi, subcapitol 84.02.50 - Alte cheltuieli în domeniul transporturilor - 

parcajele se modifică prin diminuarea secțiunii de dezvoltare cu suma de 25.000 lei, devenind astfel 

788.000 lei”.  

Acesta este primul amendament.  

 

Amendamentul nr. 2 (nr. 88/28.10.2021) al Primarului Sectorului 1:  

Al doilea amendament. Amendamentul face referire la majorarea veniturilor, cheltuielilor bugetului 

local se datorează încasării... Deci, practic noi am încasat o sumă de 1.915,19 mii lei, adică aproape 

două milioane de lei subvenții din bugetul de stat, pentru finanțarea sănătății. Deci acești bani sunt 

(neinteligibil)... suma se alocă la capitolul 66.02 - Spitale generale. Majorarea cu 106.000 lei a 

veniturilor/cheltuielilor instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii se datorează încasării sumei de 56.000 lei pe art. 33.10.14 - Contribuția elevilor și studenților 

pentru internate, cămine și cantine și a sumei de 50.000 de lei, conform art. 37.10.01. Deci asta este 

motivația acestui al doilea amendament pe care vi-l propunem. Deci, practic se introduce la art. 1 

punctul 1): 

Se aprobă veniturile bugetului general centralizat al Sectorului 1 pe anul 2021 în valoare de 

1.228.262,63 mii lei. Acesta se modifică și ”Se majorează veniturile bugetului general centralizat al 

Sectorului 1 pe anul 2021 cu suma de 2.021,19 mii lei, devenind astfel 1.230.283,82 mii lei.” 
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Art. 1 (1) se modifică în sensul că veniturile bugetului local pe anul 2021 sunt în valoare de 

1.114.605,02 mii lei conform anexei. Acesta, practic art. 1 se modifică tot de către art. 1 alin. (1) se 

modifică și va avea următorul cuprins, prin majorare: ”Se majorează veniturile bugetului local pe 

anul 2021 cu suma de 1.915 mii lei, devenind astfel 1.116.520,21 mii lei”.  

Art. 1 alin. (2):  Veniturile bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial 

din venituri proprii pe anul 2021 sunt în sumă de 13.347,03 mii lei. Astfel acest articol, prin acest 

amendament se modifică și va avea următorul cuprins, tot prin majorare: ”Se majorează veniturile 

bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din veniturile proprii pe 

anul 2021 cu suma de 106 mii lei ,devenind astfel 13.453,02 mii lei.”  

Și art. 2: ”Se aprobă cheltuielile bugetului general centralizat pe anul 2021 în sumă de 1.290.141,77 

mii lei, conform anexei nr. 1” se modifică și va avea următorul cuprins, tot prin majorare: ”Se 

majorează cheltuielile bugetului general centralizat al Sectorului 1 pe anul 2021 cu suma de 

2.021,19 mii lei, devenind astfel 1.292.162,96 mii lei.” 

Mai sunt două. Și art. 2 (1): ”Se aprobă cheltuielile bugetului local pe anul 2021 în sumă de 

1.171.416,46 mii lei, conform anexei” se modifică și va avea următorul cuprins prin majorare: ”Se 

majorează cheltuielile bugetului local pe anul 2021 cu suma de 1.915,19 mii lei, devenind astfel 

1.173.331,65 mii lei.” 

Și ultimul, art. 2 (2): ”Se aprobă bugetul instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau 

parțial din venituri proprii 106 mii lei, devenind astfel 18.520,72 mii lei.” Acesta a fost 

amendamentul nr. 2.  

 

Amendamentul nr. 3 (nr. 89/28.10.2021) al Primarului Sectorului 1: 

Avem Amendamentul nr. 3 cu motivația amendamentului: Suma se alocă pentru realizarea lucrărilor 

de branșament electric în vederea creșterii puterii electrice de la 32,61 la 65 KVA pentru spațiul de pe 

Calea Griviței 208-210. Această modernizare va avea loc în vederea mutării Serviciului Dispecerat 

Integrat și monitorizarea camerelor video de pe raza Sectorului 1 în această locație. Deci aceasta este 

justificarea amendamentului. Și astfel se aprobă cheltuielile Capitolului 61.02. La acest art. 2 alin. (1)- 

6 facem referire, unde secțiunea de funcționare era de 38.195 mii lei și secțiunea de dezvoltare de 

2.070 mii lei. Acest articol se modifică astfel:  

”Se majorează subcapitolul 61.02.03.04 - Poliția Locală. Deci la Poliția Locală se duc banii în sumă 

de 130 mii lei, pe secțiunea de dezvoltare.”  

Iar art. 2 alin.(1)-2: ”Se aprobă cheltuielile cap. 51.02, acesta se modifică. Astfel: 

”Se diminuează subcapitolul 51.02.01.03 - Sectorul 1 cu suma de 130 mii lei din secțiunea de 

funcționare din articolul 59.17 - Despăgubiri civile”. Deci acesta este amendamentul la care am făcut 

referire și motivația.  

 

Amendamentul nr.4 (nr. 90/28.10.2021) al Primarului Sectorului 1: 

Mai avem doar amendamentul nr. 4, amendament care are drept motivare... această sumă la care vom 

face referire este necesară pentru completarea fondurilor bugetare destinate plății bursele elevilor din 
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învățământul preuniversitar de stat aferent perioadei 13 septembrie-11 noiembrie 2021. Vorbim de 

două luni ale semestrului 1 al anului școlar 2021-2022. Acest amendament este necesar și avem două 

articole care vi le supun modificării.  

Este art. 2 alin. (1)-7: Se aprobă cheltuielile cap. 65.02 - Învățământ în sumă de 338.071,28 mii lei, 

conform Anexei nr. 1.2.1.6, unde avem secțiunea de funcționare de 311.111,17 mii lei și secțiunea de 

dezvoltare de 26.960,11 mii lei. Acest articol, alin. (1)-7 se modifică astfel: Art. 2 alin. (1)-7: ”Se 

modifică prin majorarea subcapitolului 65.02 - Unități de învățământ cu suma de 2.500 mii lei pe 

secțiunea de funcționare. Suma se alocă pe articolul 59.01 - Burse.”  

Iar mai trebuie modificat și art. 2 alin. (1)-2, unde se aprobă cheltuieli la capitolul 51.02 subcap. 

51.02.01.03 - Sectorul 1 în sumă de 65.947,95 mii lei, conform Anexei nr. 1.2.1.1.1, din care:  

secțiunea de funcționare de 59.884,95 mii lei și secțiunea de dezvoltare de 6.063. Deci aici ”Se 

diminuează subcapitolul 51.02.01.03 - Sectorul 1 cu suma de 2.500 mii lei din secțiunea de 

funcționare - Despăgubiri civile”.  

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Deci despre asta este vorba. Vă supun 

atenției și aprobării aceste patru amendamente. Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu- Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua, din nou! Am auzit discuția aici 

de la doamna Halaț, care ne-a prezentat principalele probleme ale sectorului, precum și problemele 

Centrului Romexpo. Dar așa cum dumneavoastră ni le prezentați și eu vă spun că și noi vi le-am 

prezentat permanent, v-am și spus de ce și din vina cui la momentul acesta Romexpo nu are buget 

suficient pentru salarii... Că trebuie să ne amintim cu toții, nu noi am întocmit bugetul, ci este fix în 

atribuția Primarului. De fiecare dată, în ceea ce privește Centrul Romexpo, am solicitat soluții, 

respectiv refacerea bugetului, astfel încât să asigurăm sumele necesare pentru medicii care în această 

perioadă se ocupă într-un ritm mult mai alert pentru vaccinare. Nu a venit Primarul Sectorului 1 cu un 

proiect în acest sens. Astfel, am ales, așa cum facem întotdeauna, să venim noi cu soluția dacă doamna 

Primar n-a venit cu soluția. Și anume: am propus un amendament prin care asigurăm sumele necesare 

pentru Centrul de vaccinare Romexpo. Și o rug[m pe doamna Primar ca și pe viitor să nu mai 

folosească astfel de subiecte sensibile doar pentru a-și trece rectificările prin care sunt introduse multe 

alte proiecte fără rost în Sectorul 1. Aveți atâtea, doamnă Primar, aici în aparatul de specialitate 

bugetate de consilierii locali care zac pur și simplu pentru că nu se ocupă nimeni de ele. Care sunt 

prioritățile? Am vrea și noi să știm! Astfel amendamentul grupului PNL este următorul:  

Amendamentul nr. 1  (nr. 95/29.10.2021) al grupului de consilieri locali PNL: 

Amendament la proiectul de hotărâre nr. K2-302 din 12.10.2021. Se modifică art. 2 alin. (1), astfel: 

Punctul 1: ”Se aprobă cheltuielile capitolului 50.02 - Servicii publice generale în sumă de 

1.171.416,46 mii lei, din care: secțiunea de funcționare 1.073.138,64 mii lei; secțiunea de dezvoltare 

98.277,82 mii lei.”  

Punctul 2: Se modifică prin diminuare cu 2.354 mii lei, astfel: ”Se aprobă cheltuielile capitolului 

51.02 - Autorități executive în sumă de 63.593,95 mii lei, din care: secțiunea de funcționare 

57.530,95 mii lei; secțiunea de dezvoltare 6.063 mii lei.”  
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Punctul 3: Se modifică prin diminuare cu 700 mii lei, astfel: ”Se aprobă cheltuielile capitolului 54.02 

-Alte servicii publice generale în sumă de 42.103 mii lei, din care: secțiunea de funcționare 41.377 

mii lei; secțiunea dezvoltare 726 mii lei.”  

Punctul 4 rămâne nemodificat: ”Se aprobă cheltuielile capitolului 55.02 ”Tranzacții privind datoria 

publică” în sumă de 13.845 mii lei, din care: secțiunea de funcționare 13.845 mii lei; secțiunea de 

funcționare 0,00 mii lei.”  

Punctul 5 rămâne nemodificat.  

Punctul 6 rămâne nemodificat.  

Punctul 7: Se modifică prin diminuare cu 3.564,98 mii lei. ”Se aprobă cheltuielile capitolului 65.02 -

Învățământ în sumă de 334.506,30 mii lei, din care: secțiunea de funcționare 312.677,31 mii lei; 

secțiunea dezvoltare 21.828,99 mii lei.”  

Punctul 8: Se modifică prin majorare cu 22.078,32 mii lei. ”Se aprobă cheltuielile capitolul 66.02 -

Sănătate în sumă de 76.152,32 mii lei: secțiunea de funcționare 73.342,32 mii lei; secțiunea 

dezvoltare 2.810 mii lei.” 

Punctul 9: Se modifică prin diminuare cu 21.346,34 mii lei. ”Se aprobă cheltuielile capitolului 67.02 - 

Cultură, recreere și religie în sumă de 103.371,71 mii lei, din care: secțiunea de funcționare 

91.302,71 mii lei; secțiunea de dezvoltare 12.069 mii lei.”  

Punctul 10: Se modifică prin majorare cu  5.393 mii lei. Se aprobă cheltuielile capitolului 62.02 -

Asigurări și asistență socială în sumă de 224.254 mii lei, din care: secțiunea de funcționare 213.134 

mii lei; secțiunea dezvoltare 11.120 mii lei.”  

Punctul 11: Se modifică prin diminuare cu 719,14 mii lei, astfel: ”Se aprobă cheltuielile capitolului 

70.02 - Locuințe, servicii și dezvoltare publică, în sumă de 119.790,83 mii lei, din care: secțiunea de 

funcționare 87.655 mii lei, secțiunea dezvoltare 32.135,83 mii lei.”  

Punctul 12: Se modifică prin majorare cu 100 mii lei. ”Se aprobă cheltuielile capitolului 74.02 - 

Protecția mediului în sumă de 135.469 mii lei, din care: secțiunea de funcționare 133.665 mii lei; 

secțiunea dezvoltare 1.804 mii lei.”  

Punctul 13: Se modifică prin majorare cu 1.113,14 mii lei. ”Se aprobă cheltuielile capitolului 84.02 - 

Transporturi în sumă de 14.065,35 mii lei, din care: secțiunea de funcționare 6.414,35 mii lei; 

secțiunea dezvoltare 7.651 mii lei.” 

 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Și Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Da, da! Noi avem două amendamente. Astfel, dau citire primului 

amendament:  

Amendamentul nr. 1 (nr. 98/29.10.2021)al grupului consilierilor locali PSD:  

Cheltuielile secțiunii de dezvoltare pe anul 2021 în valoare de 98.552,94 Titlul 51 - Transferuri între 

unități ale administrației publice pentru cheltuieli de capital, în valoare de 20.160 de mii de lei. Text 

de amendament propus: ”Se majorează capitalul social al SC CET Grivița SRL cu 20.160 mii lei, în 



37/60 

 

vederea finalizării obiectivului de modernizare ”Realizarea instalației de producere a energiei 

clasice și ORC în integrarea acesteia în centrala existentă” și ”modernizarea instalației de tratare a 

apei”, astfel: 20.160 de mii de lei din cheltuielile secțiunii de dezvoltare Titlul 51 - Consiliul Local.”  

Și al doilea amendament.  

 

Amendamentul nr. 2 (nr. 97/29.10.2021) al grupului consilierilor locali PSD: 

Art. 2 alin. (1)-9: Se aprobă cheltuielile pe capitolul 67.02 - Cultură, recreere și religie, în sumă de 

124.718,05, conform Anexei 1.2.1.8, din care: secțiunea de funcționare 113.404,05 mii lei și secțiunea 

de dezvoltare 11.314 mii lei. Text amendament propus: Art. 2 alin. (1)-9: Se modifică pe subcapitolul 

67.02.05.03 prin diminuarea cu 10.000 mii lei din secțiunea de funcționare de 105.501 mii lei. Se 

alocă suma de 10.000 mii lei pentru capital de lucru, cheltuieli de cash flow pentru CET Grivița, 

această sumă fiind necesară pentru pornirea și buna funcționare a CET Grivița în perioada următoare, 

având în vedere faptul că prețul gazului a crescut de aproape trei ori și, implicit, factura de gaze lunară 

a CET Grivița va fi de trei ori mai mare, aproximativ 10 - 11 milioane de lei, iar Termoenergetica 

plătește cu întârzieri foarte mari, uneori de 3-4 luni. Această sumă va ajuta CET Grivița să nu intre în 

incapacitate de plată a facturii de gaze, fapt ce ar putea duce la oprirea activității CET Grivița în 

sezonul rece. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  Acum dacă au fost 

prezentate amendamentele, dacă mai sunt puncte de vedere sau întrebări? În sală îl avem pe domnul 

director Marius Petre. Dacă nu, mergem către vot. O să votăm în ordinea amendamentelor citite. 

Primele amendamente sunt cele ale inițiatorului. Rog colegii de la tehnic să supunem la vot. Și eu 

merg în online. Pentru primul amendament, domnul Drăgușin, cum votați? Dacă se poate să văd și eu 

cine este în online. Domnul Drăgușin, ne auziți? Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (online): Puteți să-mi spuneți ce amendament votăm acum? Că nu am înțeles! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Primul amendament, cel al 

inițiatorului, al Primarului. 

Doamna Oana Iacob (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Ozata nu este. 

Doamna Sorete-Arbore?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Scuze! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Drăgușin, cum votați 

amendamentul? 

Domnul Lauențiu Drăgușin (vot online):  Scuze, am apăsat greșit! Pentru! Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Miloș-Olteanu? 
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Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Deci, avem 11 voturi 

pentru, 14 abțineri și 1 vot împotrivă. Amendamentul nu a fost adoptat.  

AMENDAMENTUL NR. 1 (Nr. 87/27.10.2021) FORMULAT DE PRIMARUL SECTORULUI 1 

PENTRU PROIECTUL K2-302/12.10.2021 A FOST RESPINS CU 11 VOTURI PENTRU,             

14 ABȚINERI ȘI 1 VOT ÎMPOTRIVĂ – 26 consilieri prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la următorul amendament, nr. 

88. Domnul Drăgușin? Domnul Drăgușin, ne auziți? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Da! Scuze! Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu- Președinte de Ședință :  Mulțumim! Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Miloș Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Abținere!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Mai sunt trei voturi în sală. 

Mulțumim. 11 voturi pentru, 14 abțineri și un vot împotrivă.  

AMENDAMENTUL NR. 2 (NR. 88/28.10.2021) FORMULAT DE PRIMARUL SECTORULUI 1 

PENTRU PROIECTUL K2-302/12.10.2021 A FOST RESPINS CU 11 VOTURI PENTRU, 14 

ABȚINERI ȘI 1 VOT ÎMPOTRIVĂ – 26 consilieri prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la amendamentul nr. 3 sau 89! 

Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Iacob? 
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Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Miloș Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online):  Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Mai sunt voturi în sală! 

Rog colegii din sală, domnul Șerban, domnul Podaru, cine n-a mai votat în sală? Domnul Păiuși? Ați 

votat! Încă un vot. Domnul Bârgău? Mulțumim! Avem 11 voturi pentru și 15 abțineri, 0 împotrivă. 

Amendamentul a fost respins!  

AMENDAMENTUL NR. 3 (Nr. 89/28.10.2021) FORMULAT DE PRIMARUL SECTORULUI 1 

PENTRU PROIECTUL K2-302/12.10.2021 A FOST RESPINS CU 11 VOTURI PENTRU ȘI 15 

ABȚINERI – 26 consilieri prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la amendamentul numărul 90, 

tot al inițiatorului! Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu- Președinte de Ședință: Mulțumim! Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: În sală, încă 9 voturi. Domnul 

Chirvasă... domnul Jurubiță. Domnul Jurubiță? A votat. Bun. Mulțumim. 11 voturi pentru, 14 abțineri 

și un vot împotrivă, amendamentul a fost respins.  

AMENDAMENTUL NR. 4  (NR. 90/28.10.2021) FORMULAT DE PRIMARUL SECTORULUI 1 

PENTRU PROIECTUL K2-302/12.10.2021 A FOST RESPINS CU 11 VOTURI PENTRU, 14 

ABȚINERI ȘI 1 VOT ÎMPOTRIVĂ – 26 consilieri prezenți în momentul votului 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la următorul amendament, al 

grupului PNL. 

Domnul Ned Vicol (online): Aș putea să întreb eu ceva înainte de a trece la vot pentru acest 

amendament? Sau se consideră că suntem în procedură de vot? Că eu n-am înțeles dacă, de exemplu, 

grupul Caraiman, Complexul Caraiman a zis că are nevoie de 5.500 de lei care e rațiunea pentru care 

oferim 22.148? Adică mai sunt două luni totuși. În același timp ADP-ul rămâne fără buget și după aia 

spunem că bugetul a fost făcut de aparatul Primăriei. Nu prea înțeleg care e..  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bugetul... O  să vă răspundă inițiatorii. 

Domnul Gheorghe! 

Domnul Ned Vicol (online): Mulțumesc. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da, mă bucur, se aude? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Da! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Mă bucur că ne-ați întrebat având în vedere situația sanitară 

dramatică prin care trece țara noastră și având în vedere și comentariile extrem de acide ale doamnei 

primar pe care o așteptăm să pună în practică și celelalte proiecte din acest sector care au fost bugetate 

și votate. Considerăm că are tot sensul să suprabugetam în acest moment, pentru a vedea unde se 

ajunge, dacă nu este nevoie de buget de urgență. Poate o să crească de două ori numărul de cazuri. Mai 

bine am avea mai mulți bani bugetați acolo pe care îi vom putea lua într-o rectificare bugetară 

ulterioară dacă va mai fi necesar. Deci nu înseamnă că acei bani vor fi cheltuiți, înseamnă însă că acei 

bani vor fi disponibili. În caz de nevoie să fie folosiți de urgență. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Mergem către vot. 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Domnul Dinu, iertați-mă, dacă rectificarea aia la care faceți 

dumneavoastră referire este la fel cu rectificarea asta pe care ne chinuim de 6 ședințe să o aprobăm, îmi 

pare rău, dar nu prea are logică ce spuneți. Mulțumesc. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Domnul Drăgușin, după cum știți, noi încă de acum 6 ședințe am 

spus că votăm oricând buget pentru Romexpo dar nu votăm alt fel de rectificare până când doamna 

Primar nu dă drumul la proiectele votate în acest consiliu de noi toți, care au fost susținute de PNL 

pentru cetățenii care ne-au votat. Nimic mai mult. Și și acuma, din nou, noi venim și încercăm să 

propunem pentru a doua oară, că am mai propus încă o dată un amendament la rectificare prin care să 

alocăm într-un final bani către Centrul Romexpo. Sperăm că toți colegii din sală și din online vor 

susține demersul nostru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. 

Domnul Ned Vicol (online):  Da, știți că cetățenii care ne-au votat, au nevoie și de serviciile ADP, 

care momentan sunt puțin blocate, pentru că noi nu alocăm ce trebuie acolo. În schimb blocăm banii 

aici pe Complexul Caraiman. Cred că aveți și acolo și noi și voi, toată lumea are cetățeni care au votat 

și au nevoie de serviciile ADP. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Domnul Vicol, eu deja am întrebat-o pe doamna Primar și nu mi-a 

răspuns. Acest buget al ADP, ca și celelalte bugete, trebuiau să includă anumite cheltuieli obligatorii, 
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care au prevederi legale foarte clare. Din ce înțeleg, ni se cere să alocăm niște bani care ar fi trebuit 

alocați în luna aprilie. Mai mult decât atât, înțeleg că și în mediul online a apărut o înregistrare în care  

doamna Primar chiar împinge un director în a nu pune în buget, de a nu bugeta sau a nu plăti anumite 

facturi, ceea ce mi se pare extrem de grav. Noi propunem din nou, rămânem consecvenți cu rugămintea 

noastră să se implementeze o dată proiectele votate și într-un viitor, sperăm apropiat, să ajungem la un 

consens și cu ce s-a întâmplat în trecut, pentru că trebuie să aflăm evident de ce nu a fost bugetul încă 

de la început echilibrat și să conțină aceste datorii existente. Deci Primăria plătește penalități, fără ca 

noi, Consiliul Local, să fi fost de acord sau fără ca noi să fi fost înștiințați de acest risc și după ce vom 

înțelege exact ce s-a întâmplat acolo vom putea mai departe să alocăm bani. Până atunci cred că din 

nou noi am închide ochii unui comportament greșit din partea ordonatorului principal de credite. Greșit 

din punct de vedere legal, desigur. Moral, fiecare își duce crucea. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim frumos. Haideți să mergem 

la vot, vă rog, pentru amendamentul grupului PNL. Domnul Drăgușin cum votați? Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Abținere. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Ozata lipsește în 

continuare. Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online):Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Mă abțin. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumesc. Mai avem câteva voturi în 

sală... Doamna Regalia a ieșit din sală? Nu este aici. Încă un vot. Mulțumim. Deci avem 13 voturi 

pentru și 13 abțineri. Amendamentul a fost respins.  

AMENDAMENTUL NR. 1 (nr. 95/29.10.2021) FORMULAT DE GRUPUL CONSILIERILOR PNL  

PENTRU PROIECTUL K2-302/12.10.2021 A FOST RESPINS CU 13 VOTURI PENTRU ȘI 13 

ABȚINERI– 26 consilieri prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Urmează amendamentul grupului PSD, 

amendamentele. Domnul Gheorghe? Aveați ceva de spus? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Păi da.  Vroiam doar să zic că mulțumesc colegilor care nu au 

votat alocarea de bani pentru Centrul Romexpo. E clar, s-a auzit clar în online cine nu a votat. Au fost, 

au fost toți colegii de la USR și presupun că mai sunt și din PSD colegi care nu au vrut sa dea acești 

bani. Mulțumesc. 
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Domnul Ned Vicol (online): E vorba de amendament. Amendamentul a fost respins de ei. Avem bani 

alocați pe proiectul respectiv. Deci dacă vreți să alocați într-adevăr bani pentru Centrul, Complexul 

Caraiman... 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Amendamentul la ... 

Domnul Ned Vicol (online): ... puteți să votați bugetul. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Amendamentul aloca bani totuși, nu? Nu cred că am zis altceva și 

eu? 

Domnul Ned Vicol (online): Poftim? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Domnul Gheorghe? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da, aveam rugămintea să ne spuneți dacă cineva nu a votat, totuși. 

Și dacă nu a votat sau să reluăm votul sau să vedem ce nu am votat ca să zici ca să voteze sau să fie 

declarat absent. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Au votat toți cei care puteau să voteze. 

Avem acum un număr de colegi care vin să spună că a fost o neînțelegere și că au votat greșit. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Bun. Și ce se întâmplă? Se reia votul? Se poate propune reluarea 

votului? Doamna Secretar General, putem vota reluarea votului sau pot propune...? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: S-a mai întâmplat, este o situație 

procedurală, orice situație procedurală, potrivit dispozițiilor Codului administrativ și Ordinului 

25/2001 se supune votului pentru clarificare. Decizia este la dumneavoastră. Este o situație pe care 

chiar... Mă scuzați un moment. Chiar chiar ieri discutam cu reprezentanții grupurilor de consilieri că în 

propunerea de modificare a ROF Consiliul Local astfel de situații să înceapă să fie reglementate în 

scris pentru a nu mai exista astfel de neconcordanțe. Mă rog,și prevederile actuale permit ca orice 

situație procedurală sesizată să fie supusă votului și deliberativul să hotărască cum procedează în 

continuare. Și există și o practică, înțeleg. 

Doamna Daniela Popa: Nu, aceste situații s-au întâmplat la toate partidele. Acum da, completam și 

aceste tabele, da? Cu reprezentanții CA. S-a acceptat în trecut și Ramona e aici prezentă, domnul 

Păiuși e aici prezent. De câte ori nu și-a retras doamna viceprimar, câte un consilier USR votul în 

mandatul trecut? Vă zic eu! De cel puțin zece ori. Ei, nu. Haideți să ne uităm pe înregistrări. Haideți să 

ne uităm pe înregistrări. Am o rugăminte, măcar nu mințiți, că eu am o memorie foarte bună. Așa este 

domnul... Eu niciodată nu... Eu spun doar adevărul. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna consilier...  

Doamna Daniela Popa: Eu spun doar adevărul tot timpul. Da, să se consemneze, că asta poate fi 

retras în timpul ședinței, trebuie să-și schimbe votul. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși -Viceprimar al Sectorului 1: Deci, doamna consilier, vă rog frumos să 

nu mai deturnați adevărul. Nu este adevărat ceea ce spuneți și vă rog să se consemneze acest lucru.  

Doamna Daniela Popa: Deci nu este adevărat că dumneavoastră... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși -Viceprimar al Sectorului 1: Mințiți!  



43/60 

 

Doamna Daniela Popa: ...ați mai greșit în mandatul trecut și vă retrageți votul. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși -Viceprimar al Sectorului 1: Am rugămintea să nu mai deturnați 

adevărul. Vă rog frumos.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți că este... 

Doamna Daniela Popa: Doamne ferește!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: ...este în afara subiectului. 

Doamna Daniela Popa: Doamne ferește! Păi sunt înregistrări, domnul Păiuși. Sunt procesele-verbale 

care confirmă asta. Eu întotdeauna spun adevărul spre diferență de dumneavoastră. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Domnul Viceprimar, am o rugăminte. Haideți să păstrăm în primul 

rând războiul politic în limitele politeții. Așa cum bine știm, cei care am fost în mandatul trecut, ceea 

ce colega mea a  spus, s-a petrecut în nenumărate rânduri, atunci când USR-ul nu vota practic în 

integralitate toate proiectele care erau propuse în Consiliu. Când se întâmpla ca unul dintre colegii 

dumneavoastră să greșească, cereați în mod expres refacerea votului. Vreți să venim data viitoare cu 

exemplele? Le putem căuta în ședințele trecute, să vă venim cu exemplele. Nu cred că merită să 

ocupăm timpul colegilor. Este foarte clar că în momentul în care ne suprapunem, în momentul în care 

noi facem ședințe care durează 4 până la 10 ore, se pot întâmpla asemenea erori. Colegul meu și-a 

recunoscut eroarea, completa la aceste tabele. Nu cred că este așa o problemă să refacem votul, ca să se 

exprime exact dorința fiecărui consilier în parte. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim domnule Tudose, haideți să 

mergem mai departe. Au fost făcute propuneri de reluare a votului. Colegii care consideră că au greșit, 

au venit aici și ne-au spus acest lucru. O să supun la vot reluarea votului pe acest amendament, cu 

ridicare de mână în sală și îi vom întreba și pe cei din online cine este pentru reluarea votului la acest 

amendament, vă rog? Bun. Cine se abține? Cine se abține, vă rog, mâna sus! În sală nu avem abțineri. 

Cine este împotrivă? Mulțumesc. Mergem și în online. Pentru reluarea votului la amendamentul 

grupului PNL, domnule Drăgușin cum votați?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Mă abțin. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Mă abțin. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata lipsește în 

continuare. Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Vicol?  
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Domnul Ned Vicol (vot online):  Mă abțin. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Deci avem 15 voturi 

pentru, 4 împotrivă și 5 abțineri.  

Propunerea de a se relua votul pentru amendamentul nr.1 (NR. 95/29.10.2021) formulat de grupul 

consilierilor PNL a fost aprobată cu 15 voturi pentru, 4 voturi împotrivă și 5 abțineri – 24 de 

consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință Da. Da, se va relua votul pe 

amendamentul grupului PNL. Puteți să votați. Domnul Drăgușin cum votați pentru amendamentul 

grupului PNL? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online):  Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Mai avem două voturi în 

sală. Mulțumim. Avem 15 voturi pentru, 11 abțineri, 0 împotrivă. Amendamentul a fost aprobat.  

AMENDAMENTUL NR. 1 (NR. 95/29.10.2021) FORMULAT DE GRUPUL CONSILIERILOR 

PNL  PENTRU PROIECTUL K2-302/12.10.2021 A FOST APROBAT, LA AL DOILEA VOT CU 

15 VOTURI PENTRU ȘI 11 ABȚINERI– 26 consilieri prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe la primul 

amendament al grupului PSD. Domnul Drăgușin, cum votați? Domnul Drăgușin, ne auziți? Nu ne 

auzim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Mă abțin. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim. Doamna Miloș-Olteanu?  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online):  Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Mă abțin. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Remus Șerban? 

Domnul Oianu? Deci avem 9 voturi pentru, 15 abțineri și 2 voturi împotrivă. Amendamentul a fost 

respins.  

AMENDAMENTUL  NR. 1 (NR.97/29.10.2021 AL GRUPUPUL CONSILIERILOR PSD PENTRU 

PROIECTUL NR.  K2-302/12.10.2021 A FOST RESPINS CU 9 VOTURI PENTRU, 15 ABȚINERI 

ȘI 2 VOTURI ÎMPOTRIVĂ – 26 consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință Mergem la al doilea amendament al 

grupului PSD, nr. 98. Domnul Drăgușin, cum votați? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț  (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Vicol? Domnul 

Vicol? 

Domnul Ned Vicol (online):  Scuze.Ce votăm acum? N-am n-am auzit. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Al doilea amendament al grupului 

PSD. 

Domnul Ned Vicol (online): Poftim? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Al doilea amendament al grupului PSD 

îl votăm. 

Domnul Ned Vicol (vot online): Împotrivă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Încă 3 voturi în sală. 

Mulțumim. Avem 9 voturi pentru, un vot împotrivă și 16 abțineri. Amendamentul nu a fost aprobat. 
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Domnul Vicol e împotrivă? Eu am înțeles abținere la domnul Vicol. Mă iertați. Deci atunci, da. Avem 

2 voturi împotrivă. Da. Deci 2 voturi împotrivă și 15 abțineri. Da, a fost respins.  

AMENDAMENTUL  NR. 2 (NR.97/29.10.2021 AL GRUPUPUL CONSILIERILOR PSD A FOST 

RESPINS CU 9 VOTURI PENTRU, 15 ABȚINERI ȘI 2 VOTURI ÎMPOTRIVĂ – 26 consilieri 

locali prezenți în momentul votului  

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință Mergem către votul proiectului în sine. 

Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online):  Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Încă 4 voturi în sală. Încă 

un vot. Domnul Podaru?  Mai este un vot. Domnul Podaru, domnul Gheorghe ați votat? Domnii care 

vorbiți cu drag. Mulțumim frumos. Bun. Avem 17 voturi pentru, 9 abțineri. Proiectul a fost adoptat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 17 VOTURI PENTRU ȘI 9 ABȚINERI, 26 consilieri 

locali prezenți momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă mulțumim frumos. Mergem mai 

departe. Proiectul nr. 11: 

5. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 

aproba transmiterea din administrarea Administrației Străzilor în administrarea Consiliului 

Local al Sectorului 1 a Bulevardului Ion Mihalache și a Căii Griviței aflate în proprietatea 

publică a Municipiului București în vederea reabilitării și modernizării (K2-222/26.07.2021 – 

Punctul nr. 11 în proiectul ordinii de zi) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici, domnul Bârgău... 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Am rugămintea să consemneze că mă voi abține de la acest 

punct. Nu voi vota la acest punct. Mulțumesc. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa aveți pe 

acest proiect...? 

Doamna Daniela Popa: Nu, aveam mai demult, că a trecut de atunci. Aveam mai demult că dacă tot 

eram aici cu domnul Păiuși, dar n-are rost să mai vorbesc cu dânsul, e nesemnificativ. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Dacă sunt pe acest proiect 

puncte de vedere sau amendamente, domnul Gheorghe? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Voi trece în online, dacă se poate. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Se consemnează domnul 

Gheorghe trece în online. Dacă nu sunt puncte de vedere pe acest proiect atunci mergem către vot. 

Domnul Drăgușin, cum votați proiectul? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț? Cum votați 

proiectul? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob, cum votați 

proiectul? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Puteți să votați în sală. Doamna Miloș-

Olteanu?  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Vicol?  

Domnul Ned Vicol (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Încă două voturi, vă rog. 

Domul Podaru și domnul Caraian. Încă un vot. Domnul Caraian, dacă ne auziți? Nu este prezent la 

momentul votului observ... Ba da este, este acolo, îl văd. Vorbește  la telefon. Domnul Caraian? 

Colegii de la PSD puteți să-l întrebați pe domnul Caraian dacă votează? Mulțumim. Deci avem 14 

abțineri și 10 voturi pentru, 0 împotrivă. Proiectul nu a fost adoptat.  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-222/26.07.2021 A FOST RESPINS CU 10 VOTURI 

PENTRU ȘI 14 ABȚINERI – 24 consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mergem mai departe sau ne întoarcem 

la proiectul nr. 12: 

6. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al Sectorului 1 în 

Comisiile de evaluare a probei de interviu din cadrul concursului pentru ocuparea funcțiilor 
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de director și director adjunct din unitățile de învățământ preunivresitar de stat din Sectorul 1 

(K2-310/25.10.2021 – Punctul nr. 12 în proiectul ordinii de zi) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Înțeleg că ne-au fost distribuite 

buletinele de vot. Vă rog să le completăm dacă n-ați făcut-o deja și după aceea mergem către vot. Deci, 

când completați la fiecare nume în parte, trebuie să spuneți DA sau NU. Dacă aveți, de exemplu, 3 

nume în linie un nume va primi DA două nume vor primi NU. Și se votează un singur reprezentant. 

Ok. Avem între timp și un amendament, pe care îl va citi domnul Viceprimar. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: De la aparatul de specialitate. Motivația 

amendamentului este următoarea: Deci, dintr-o eroare de redactare a fost omisă înscrierea unității de 

învățământ Școala Gimnazială Specială pentru Surzi nr. 1, pentru desemnarea reprezentantului 

Consiliul Local Sector 1 în consiliile de evaluare. Și astfel, în anexa Proiectului de hotărâre K2-310 din 

25.10.2021, această anexă se modifică conform acestui amendament propus. Astfel: 

 

Amendamentul nr. 1 (nr.93/29.10.2021) formulat de Primarul Sectorului 1: 

După poziția 78, se introduce poziția 79: unitatea de învățământ Școala Gimnazială Specială pentru 

Surzi nr. 1 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local al Sectorului 1 în comisiile de 

evaluare a probei de interviu din cadrul concursului pentru ocuparea funcțiilor de director.  

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. O să o supunem la vot 

acest amendament. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Și ăsta este la următorul proiect. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Drăgușin, cum votați? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu?  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Ce votăm acuma? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Votăm amendamentul inițiatorului. Cel 

legat de eroarea materială. S-au scris 78 în loc de 79 de instituții. Deci...  

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul Sectorului 1: Domnul Gheorghe a intrat în online sau nu?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Gheorghe nu-l văd încă în 

online, deși... Bun. Doamna Miloș Olteanu, cum votați?  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Doamna Sorete-Arbore? 

Deci, încă o dată! Suntem la proiectul de vot pentru evaluarea comisiilor de directori și votăm 

amendamentul propus, să se treacă 79 de unități în loc de 78. 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, doamna Sorete-Arbore. 

Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți să votăm... să  terminăm votul 

și... Mai sunt două persoane care trebuie să voteze. Cred că au înțeles. Adică... 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul Sectorului 1: Dumneavoastră și domnul Podaru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Domnul Podaru! Domnul Podaru! 

Nu este în sală. Ok! La acest amendament suntem 25 prezenți. Avem unanimitate voturi pentru. Pentru 

cei din Comisia de evaluare, eu încă nu am avut șansa să scriu. Deci, dacă numărați, o să mai aveți și la 

mine de numărat. Mulțumesc. Amendamentul a trecut. Așteptăm rezultatul votului și al Comisiei de 

evaluare.  

AMENDAMENTUL  NR. 1 (NR. 93/29.10.2021) FORMULAT DE PRIMARUL SECTORULUI 1 

LA PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-310/25.10.2021 A FOST APROBAT CU 

UNANIMITATE DE VOTURI – 24 consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Comisia de validare procedează la numărarea voturilor 

- Pauză - 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bună seara! Haideți să continuăm. O să 

urmeze o perioadă de citit câștigătorii. Victorioșii. Bun! Deci, avem așa:  

- Grădinița nr. 42: Cristiana Mateiciuc - 14 voturi pentru, 6 împotrivă; 

- Grădinița nr. 44: Andrei Moțoc - 13 voturi pentru, 7 împotrivă; 

- Grădinița nr. 46, Toader Matei - 13 voturi pentru, 7 împotrivă; 

După cum vedeți au fost 20 de voturi exprimate; 

- Grădinița nr. 47: Daniel-Viorel Chirvasă - 13 voturi pentru, 7 împotrivă; 

- Grădinița nr. 50: Denisa Pătrașcu - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Grădinița nr. 52: Andrei Moțoc - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Grădinița nr. 97: Ana Maria Hristu - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Grădinița nr. 116: 14 pentru, 6 împotrivă  - tot Ana Maria Hristu; 

- Grădinița nr. 122: Daniel-Constantin Ciungu - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Grădinița nr. 203: Cleopatra Trițoiu - 15 pentru, 5 împotrivă; 
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- Grădinița nr. 206: Marian... Nu, mă scuzați! Nicoleta Stancu - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Grădinița nr. 222: Raluca Nicoleta Haliț -14 pentru, 6 împotrivă; 

- Grădinița nr. 248: tot Raluca Nicoleta Haliț - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Grădinița nr. 251: Cleopatra Trițoiu - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Grădinița nr. 252: Cristi-Adrian Tudose - 15 pentru, 5 împotrivă; 

- Grădinița Steaua: Gabriela... Nu! Toader Matei - 12 pentru, 8 împotrivă; 

- Grădinița nr. 283: Daniel Viorel Chirvasă - 15 pentru, 5 împotrivă; 

- Grădinița MApN nr. 2: Ruxandra Eugenia Regalia - 15 pentru, 5 împotrivă; 

- Grădinița Specială pentru Hipoacuzici nr.  65: Diana Mardarovici - 20 pentru, 0 împotrivă; 

- Școala Gimnazială ”Sfinții Voievozi”: Adrian-Viorel Oianu - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Școala Gimnazială ”Nicolae Titulescu”: Nicoleta Stancu - 14 pentru, 6 împotrivă;  

- Școala Gimnazială nr.5: Cristian Adrian Tudose - 15 pentru, 5 împotrivă;  

- Școala Gimnazială nr.6: Daniel Constantin Ciungu -14 pentru, 6 împotrivă;  

- Școala Gimnazială nr.7: Denisa Pătrașcu - 14 pentru, 6 împotrivă;  

- Școala Gimnazială ”Heliade Rădulescu”:  Daniela Popa - 14 pentru și 6 împotrivă; 

- Școala Gimnazială ”Herăstrău”: Dragoș Deaconu - 14 pentru, 6 împotrivă;  

- Școala Gimnazială nr 13, Cristina Mateiciuc - 15 pentru, 5 împotrivă;  

- Școala Gimnazială ”Pia Brătianu”: Ruxandra-Eugenia Regalia - 14 pentru, 6 împotrivă;  

- Școala Gimnazială ”Titu Maiorescu”: Daniela Popa - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Școala Gimnazială ”Vasile Alecsandri”: Victor Jugănaru - 15 pentru, 5 împotrivă; 

- Școala Gimnazială ”Uruguay”: Raluca Nicoleta Haliț - 15 pentru, 5 împotrivă; 

- Școala Gimnazială nr. 162: Marian Barbu - 15 pentru 5, împotrivă; 

- Școala Gimnazială ”Geo Bogza”: Ion Croitoru - 12 pentru, 8 împotrivă; 

- Școala Gimnazială ”Petre Ispirescu”: Monica Ioniță - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Școala Gimnazială ”Eugen Barbu”: Raluca Nicoleta Haliț - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Școala Gimnazială ”Sfântul Nicolae”: Nicoleta Stancu - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Școala Gimnazială ”Nicolae Grigorescu”: Cristiana Mateiciuc - 15 pentru, 5 împotrivă; 

- Școala Gimnazială nr. 178: Adriana Antipa - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Școala Gimnazială nr. 179: Ciprian Dumitru - 11 pentru, 9 împotrivă; 

- Școala Gimnazială nr. 181: Monica Ioniță - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Școala Gimnazială ”Alexandru Costescu”: Adrian-Viorel Oianu: 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Școala Gimnazială nr. 183: Cristian Tudose - 14 pentru, 6 împotrivă; 



51/60 

 

- Școala Gimnazială nr. 184: Daniel-Viorel Chirvasă - 13 pentru, 7 împotrivă; 

- Școala Gimnazială ”Elena Văcărescu”: Ruxandra-Eugenia Regalia - 17 pentru, 3 împotrivă; 

- Școala Gimnazială nr 192: Ion Croitoru - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Școala Gimnazială Specială nr.7: Ruxandra-Eugenia Regalia - 17 pentru, 3 împotrivă; 

- Școala Gimnazială Specială nr 8: Ruxandra-Eugenia Regalia - 16 pentru, 4 împotrivă; 

- Școala Gimnazială Specială nr.10:  Cleopatra Trițoiu - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Școala Gimnazială de Arte ”Iosif Sava”: Dan-Niculae Podaru - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Școala Gimnazială de Arte nr. 3: Daniel-Viorel Chirvasă - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Colegiul Național ”Sfântul Sava”: Cleopatra Trițoiu - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Colegiul Național ”I.L.Caragiale”: Dinu-Nicolae Gheorghe -15 pentru, 5 împotrivă; 

- Colegiul Național de Informatică ”Tudor Vianu”: Daniela Popa - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Colegiul German ”Goethe”: Alin Caraman - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Colegiul Național ”Aurel Vlaicu”: Dinu-Nicolae Gheorghe - 13 pentru, 7 împotrivă; 

- Colegiul Național ”Ion Neculce”: Cristiana Mateiciuc - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Liceul Teoretic ”Jean Monnet”: Dinu-Nicolae Gheorghe - 15 pentru, 5 împotrivă; 

- Liceul Teoretic ”Constantin Brâncoveanu”: Dinu-Nicolae Gheorghe - 13 pentru, 7 împotrivă; 

- Liceul Teoretic ”Nicolae Iorga”: Daniela Popa - 13 pentru, 7 împotrivă; 

- Liceul Teoretic Bulgar ”Hristo Botev”: Cristian-Adrian Tudose - 13 pentru, 7 împotrivă; 

- Liceul Teoretic ”Alexandru Vlahuță”: Monica Ioniță - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Liceul Teoretic Bilingv ”Miguel de Cervantes”: Monica Ioniță - 13 pentru, 7 împotrivă, 

- Liceul de Arte Plastice ”Nicolae Tonitza”: Adrian-Viorel Oianu - 13 pentru, 7 împotrivă; 

- Colegiul Național de Muzică ”George Enescu”: Adrian Viroloianu - 13 pentru, 7 împotrivă; 

- Liceul Greco-Catolic ”Timotei Cipariu”: Ruxandra-Eugenia Regalia - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Liceul Teoretic ”George Călinescu”: Daniel-Constantin Ciungu - 15 pentru, 5 împotrivă; 

- Colegiul Economic ”Virgil Madgearu”: Adriana Antipa - 13 pentru și 7 împotrivă; 

- Colegiul Tehnic ”Media”: Dan-Niculae Podaru, 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Colegiul Tehnic Mecanic ”Grivița”: Cristian-Adrian Tudose - 13 pentru, 7 împotrivă; 

- Colegiul Tehnic ”Dinicu Golescu”: Marian Barbu - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Colegiul Tehnic de Arhitectură și Lucrări Publice ”Ioan N. Socolescu”: Ana-Maria Hristu - 12 

pentru, 8 împotrivă; 

- Colegiul Tehnologic ”Viaceslav Harnaj”: Daniel-Viorel Chirvasă - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Colegiul Tehnic de Aeronautică ”Henri Coandă”: Nicoleta Stancu - 13 pentru, 7 împotrivă; 

- Colegiul Tehnic ”Mircea cel Bătrân”: Monica Ioniță - 14 pentru, 6 împotrivă; 
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- Colegiul Tehnic Feroviar ”Mihai I”: Dinu-Nicolae Gheorghe - 14 pentru, 6 împotrivă; 

- Liceul Tehnologic ”Dimitrie Paciurea”: Dana Nițu - 12 pentru, 8 împotrivă; 

- Clubul Sportiv Școlar nr. 1: Ion Croitoru - 13 pentru, 7 împotrivă; 

- Clubul Copiilor Sector 1: Ana-Maria Hristu: 13 pentru, 7 împotrivă; 

- Școala Gimnazială Specială pentru Surzi nr.1: Gabriela Frânculeț - 9 pentru, 11 împotrivă.  

Deci, aici avem un ... Da, aici nu a fost desemnat reprezentant. Aceasta este lista pe care o vom supune 

la vot. Îi rog pe colegi să supunem la vot în sală și o să întreb în online. Între timp, în online, s-au mai 

adăugat colegi. Așa că... avem pe domnul Drăgușin, dacă mai este. Da. Domnul Drăgușin, proiectul 

cum îl votați?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Pentru. Domnul Dinu Gheorghe, 

sunteți în online? Revenim la domnul Gheorghe. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian, sunteți? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Da. Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim și noi. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Ne auziți? Mai sunteți? Domnul Jurubiță? 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu? Revenim. 

Domnul Podaru? Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa? Pentru? 

Doamna Daniela Popa (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Sorete? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Vicol? 
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Domnul Ned Vicol (vot online): Eu mă abțin. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și revenim la domnul  

Gheorghe. Dacă nu este, atunci domnul Podaru și domnul Oianu. A venit domnul Podaru în sală. Nu îi 

văd pe toți cei care sunt conectați pe ecran. Mai așteptăm două voturi în sală. Domnul Podaru o să 

voteze acum. Și mai este un singur vot în sală care n-a fost exprimat. Dacă puteți să verificați. Cine nu 

a votat din sală? Sau poate aveam o cartelă extra rămasă. Cine a mai rămas în sală? Mai este o cartelă, 

dacă nu a votat cineva... 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Îmi cer scuze! Mă auziți? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok, bun! Deci, ideea este să știm câți 

au fost prezenți la vot cu totul. 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online):  Alo! Mă auziți? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Doamna Miloș-Olteanu?  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Da! Îmi cer scuze! Da, pentru! Îmi cer scuze! 

Punctul 12 era, nu? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: La punctul 12. 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Da! Pentru! Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da. Am intrat și eu în ședință. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Dinu Gheorghe, cum votați 

proiectul 12? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Este cel cu consilierii de la școli? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Concursurile de evaluare. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Scuze? Puteți repeta că nu v-am auzit? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Pentru concursul de evaluare. Proiectul 

nr. 12. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (vot online): Da, da! Da, da! Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Bun! Deci avem 23 de 

voturi pentru, două abțineri și doi consilieri nu au votat. Proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 22 VOTURI PENTRU ȘI 3 ABȚINERI; 2 CONSILIERI 

NU ȘI-AU EXPRIMAT OPȚIUNEA DE VOT – 27 de consilieri prezenți în momentul votului 

Conform Raportului de vot și a votului online 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la proiectul nr. 13: 

 

7. Proiect de hotărâre privind completarea Anexei nr. 1 a Hotărârii Consiliului Local al 

Sectorului 1 nr. 189/23.09.2021 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al 
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Sectorului 1 în Consiliile de Administraţie în unitățile de învăţământ preuniversitar de stat din 

Sectorul 1 (K2-311/25.10.2021 – Punctul nr. 13 în proiectul ordinii de zi) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:. Aici avem un amendament. Domnul 

Păiuși îl va citi. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Este un amendament pentru îndreptare 

eroare materială. A fost omisă înscrierea unității de învățământ de la poziția 73 în rețeaua școlară 

pentru desemnarea celui de-al treilea reprezentant al Consiliului Local. Îi dau citire: În anexa 

Proiectului de hotărâre K2-311 din 25 octombrie 2021 în care sunt menționate unitățile de învățământ 

preuniversitar de stat din Sectorul 1 se regăsesc doar 13 unități de învățământ. Și anexa proiectului de 

hotărâre se completează astfel:  

 

Amendamentul nr. 1 (nr. 91/28.10.2021) al Primarului Sectorului 1:  

După poziția 13 se introduce poziția 14. Numărul 73 în rețeaua școlară unitatea de învățământ 

Clubul Sportiv Școlar numărul 1 privind desemnarea celui de-al treilea reprezentant al Consiliului 

Local al Sectorului 1 în consiliile de administrație în unitățile de învățământ preuniversitar de stat 

din Sectorul 1.  

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Supunem la vot acest 

amendament. Din online. Domnul Caraian? Cum votați amendamentul?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Gheorghe? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Jurubiță? 
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Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumesc. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Oianu? Nu este? 

Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Avem unanimitate de 

voturi pentru, din totalul consilierilor locali prezenți. Amendamentul a fost aprobat.  

AMENDAMENTUL NR. 1 (NR.91/28.10.2021) FORMULAT DE PRIMARUL SECTORULUI 1 LA 

PROIECTUL K2-311/25.10.2021 A FOST APROBATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – 25 de 

consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe la citirea 

rezultatului votului.  

- Grădinița nr. 46: Nu am numele aici. Dar va apărea în hotărârea de Consiliu Local, la comisia 

de numărare. Reprezentantul 2 a luat 13 voturi pentru și 7 împotrivă;  

- La Grădinița nr.203: reprezentantul 1 a luat 15 voturi pentru și 5 împotrivă;  

- Școala Gimnazială Geo Bogza: reprezentantul 2 a luat 14 voturi pentru, 6 împotrivă;  

- Școala Gimnazială Sfântul Nicolae: reprezentantul 2 a luat 15 voturi și 5 împotrivă; 

- Școala Gimnazială Nicolae Grigorescu, reprezentantul 1 a luat 14 voturi pentru 6 împotrivă.  

- Școala Gimnazială nr. 179: Sunt 10 voturi pentru și 10 voturi împotrivă pentru reprezentantul 2 

din 20 de voturi valabil exprimate. Aici presupun că va trebui din nou refăcută votarea, pentru 

Școala 179.  

- Școala Gimnazială 184: reprezentantul 1 are 13 voturi pentru, 7 împotrivă; 

- Școala Gimnazială Elena Văcărescu: reprezentantul 2 are 14 voturi pentru, 6 împotrivă;  

- Colegiul Național I.L.Caragiale: reprezentantul 1 are 14 voturi pentru, 6 împotrivă;  

- Colegiul Național de Informatică Tudor Vianu: reprezentantul 1 are 15 voturi pentru, 5 

împotrivă.  

- Liceul Teoretic Jean Monnet: reprezentantul 1 are 14 voturi pentru și 6 împotrivă;  
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- Liceul Teoretic Constantin Brâncoveanu: reprezentantul 1 are 15 voturi pentru și 5 împotrivă;  

- Liceul Teoretic Bulgar Hristo Botev: reprezentantul 2 are 12 voturi pentru, 8 împotrivă;  

- Clubul Sportiv Școlar nr.1: reprezentantul 1 are 14 voturi pentru, 6 împotrivă. Celelalte voturi 

sunt negative pentru ceilalți reprezentanți. 

Deci, încă o dată, la Școala 179 observ că n-a fost o majoritate. Bun. Supunem la vot și această listă. 

Puteți să votați în sală. Din online, domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Gheorghe? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru. Multumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim. Domnul Jurubiță? 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa Daniela? 

Doamna Daniela Popa (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Vicol? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Deci, avem o abținere, un 

vot împotrivă și 23 de voturi pentru. Proiectul a fost adoptat.  
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HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 23 DE VOTURI PENTRU, 1 VOT ÎMPOTRIVĂ ȘI 1 

ABȚINERE – 25 consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe la ordinea de zi 

suplimentară. Supunem la vot ordinea suplimentară. Domnul Caraian, cum votați? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin, cum 

votați?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Gheorghe, cum 

votați? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu, cum 

votați? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim. Doamna Halaț, cum votați? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț, cum votaț? 

Doamna Haliț? Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Jurubiță? 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): M-auziți?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, doamna Haliț! 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Nu știu dacă m-auziți sau nu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: V-auzim. Ne-auziți? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru, și eu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa?  

Doamna Daniela Popa (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Mai avem două voturi în 

sală. Domnul Iordan... și domnul Păiuși. Mulțumim. Avem unanimitate de voturi pentru. Ordinea 

suplimentară a fost aprobată.  

ORDINEA DE ZI SUPLIMENTARĂ A FOST APROBATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI  - 

25 consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Primul punct pe ordinea de zi 

suplimentară. Îi voi da citire: 

8. Proiect de  hotărâre privind aprobarea depunerii cererii de finanțare și a devizului general 

estimativ pentru obiectivul de investiții “Extindere reţele publice de apă şi canalizare pe 

străzi ale Sectorului 1 al Municipiului Bucureşti”, de către Sectorul 1 al Municipiului 

București în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny” (K2-

317/28.10.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici, dacă sunt amendamente sau 

puncte de vedere? Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da. O să încerc sa fiu foarte scurt, ținând cont de ora la care ne 

aflăm. Acest proiect, din ce am înțeles, am întrebat departamentul de specialitate și nu a ajuns pentru o 

opinie avizată la Direcția de Cadastru. În al doilea rând, avem lista străzilor trimise, străzi care nu ne 

aparțin. Aparțin Primăriei Municipiului București. Așa că, consider că este necesară, în primă fază, o 

revizuire a proiectului ca să se afle în stare conformă și de legalitate. Legat de... ca sa nu existe dubii 

ceea ce am spus... vorbim de Drumul Cavnic și Strada Arieș, care nu sunt la noi. Celelalte străzi de 

pământ se află la noi. Dar repet, proiectul nu are... n-a ajuns încă la Cadastru pentru a fi analizat. Așa 

că aș propune reanalizarea lui și supunerea la vot în condiții de legalitate. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși aveți...știm 

despre aceste două drumuri? Sunt ale noastre, nu sunt ale noastre?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu sunt sigur de ele. Ce știm de ele? Nu 

știm.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Bârgău, că tot vă avem aici?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Vreau să consemneze că nu voi vota la acest punct. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Dar din cealaltă pălărie a 

dumneavoastră, aveți cumva idee sau... putem verifica? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: M-am uitat pe listă, nu le știu pe toate. Dar, într-adevăr dacă mai 

sunt străzi și de pământ, dacă acestea au fost luate în calcul, probabil că sunt și de la Capitală, pentru 
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că inițial a fost acolo un proiect. Dar noi am votat și acum câteva luni de zile trecerea la Sectorul 1 a 

unor astfel de străzi. Nu pot să vă spun acum dacă mai sunt și altele sau nu. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Bun. Dacă nu mai sunt alte 

puncte de vedere, vă rog să mergem către vot. Domnul Caraian, cum votați?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Mă abțin. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin, cum 

votați? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnule Gheorghe, cum 

votați? Domnul Gheorghe? Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (vot online): Și eu, pentru! Scuze. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Gheorghe, pentru. Doamna 

Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Jurubiță? 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (vot online): Mă abțin. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online):  Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa (vot online): Mă abțin. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnului Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu (online): Și domnul Oianu? 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și domnul Oianu, ați revenit! Domnul 

Oianu, cum votați? 

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim frumos. Bun! Din 25 de 

consilieri care au votat, avem 16 voturi pentru și 9 abțineri. Proiectul a fost adoptat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 16 VOTURI PENTRU ȘI 9 ABȚINERI – 25 consilieri 

locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă mulțumesc frumos. Seara plăcută în 

continuare! Weekend plăcut! Ședința este încheiată. 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                                                                SECRETAR GENERAL,

   

Daniel-Constantin CIUNGU                              Lavinia IONESCU 

 

 

Întocmit, 

Mihaela Rădulescu 

Manuela Moise 

Manuela Oprea 

Oana Popa 

Georgiana Iancu 

Ion Bunea 

Daniela Anton 

 

 

 

Verificat, 

Georgeta Raportaru 
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